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Protokoll fört vid Simförbundsmötet den 20-21 april 2024 

Louise De Geer Konsert & Konferens, Norrköping 
 

§1 Mötets öppnande 
Lördagen den 20 april 2024 klockan 13:00. 

Förbundsordförande för Svenska Simförbundet Pia Zätterström hälsar alla varmt välkomna till 
Simförbundsmötet 2024. 

Parentation 
En tyst stund hölls för bortgångna simidrottsvänner. 

Utmärkelser 
Medaljnämndens ordförande Ingmar Lundström meddelade vilka närvarade som tilldelats 
utmärkelser varefter de mottog utmärkelsen från förbundsordförande Pia Zätterström. 

Förtjänstdiplom 
• Louise Karlsson 

Förtjänstmedalj i silver  
• Elizabeth Karlsson 

Förtjänsttecken i förgyllt silver  
• Martin Harlenbäck 
• Annika Edin 

Inledning 
Därefter förklarade Pia Zätterström den formella delen av årsmötet öppnat. 

§2 Fastställande av föredragningslista 
Mötet godkände föredragningslistan. 

§3 Fastställande av röstlängd för mötet 
Mötet godkände justeringar av fullmakterna från Katrineholms Simsällskap och Simklubben 
Elfsborg så att röstlängden omfattande 44 röster, se bilaga 1. 

§4 Fråga om mötet är utlyst i rätt ordning och tid 
Mötet utlystes 2024-01-16 via Svenska Simförbundets officiella kungörelseorgan 
www.svensksimidrott.se. 

Mötet beslutades vara i behörig ordning utlyst. 

Signed document (yZt9or)



 
 
 

 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 

§5 Val av ordförande för mötet 
Valberedningens föreslog Berryl Arvehell. 

Mötet beslutade att välja Berryl Arvehell till ordförande för mötet. 

§6 Val av sekreterare för mötet 
Valberedningens föreslog Kenneth Magnusson. 

Mötet beslutade att välja Kenneth Magnusson till sekreterare för mötet. 

§7 Val av två protokolljusterare att jämte ordföranden justera mötesprotokollet  
Valberedningens föreslog Elizabeth Karlsson, och Ulrika Ljunggren. 

Mötet beslutade att välja Elizabeth Karlsson och Ulrika Ljunggren att jämte ordförande justera 
mötesprotokollet. 

§8 Val av erforderligt antal rösträknare, andra än protokolljusterare 
Valberedningens föreslog Maria Hanson och Jonas Söderberg. 

Mötet beslutade att välja Maria Hanson och Jonas Söderberg till rösträknare 

§9 Behandling av SSF-styrelsens verksamhetsberättelser för de två senaste 
verksamhetsåren 
Mötesordförande bläddrade igenom berättelserna för de två verksamhetsåren och frågade 
mötet om det fanns några frågor på dem, vilket det inte fanns. 

Mötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelserna för 2022 och 2023 samt att lägga 
dem till handlingarna. 

§10 Behandling av SSF-styrelsens årsredovisningar för de två senaste 
räkenskapsåren 
Mikael Jansson, förbundschef, och Bert-Ola Eriksson, kontaktperson för ekonomiska frågor i 
förbundsstyrelsen, gick igenom och kommenterade årsredovisningarna. 

Mötet beslutade att godkänna årsredovisningarna för 2022 och 2023 samt att lägga dem till 
handlingarna. 

§11 Behandling av revisorernas revisionsberättelser och lekmannarevisorernas 
granskningsrapporter för samma tid 
Ombuden har i förväg haft revisorernas revisionsberättelser och lekmannarevisorernas 
granskningsrapporter tillgängliga. 

Mötet beslutade att lägga revisionsberättelserna och granskningsrapporterna till 
handlingarna. 
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§12 Fråga om ansvarsfrihet för SSF-styrelsens förvaltning för samma tid 
Mötet beslutade att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för de gångna verksamhetsåren 
2022 och 2023. 

§13 Kandidatnominering för val 
Ingmar Lundström nominerade valberedningens kandidater: 

• Val av förbundsordförande, tillika ordförande i SSF-styrelsen för två år: 
Pia Zätterström, Stockholm omval 

• Val av fyra ledamöter i styrelsen för fyra år: 
Christer Magnusson, Eskilstuna omval 
Anneli Blomberg, Stockholm omval 
Louise Karlsson, Göteborg omval 
Anette Philipsson, Linköping nyval 

• Val av Revisionsbolag för två år: 
Grant Thornton Sweden AB omval 

• Val av lekmannarevisorer för två år: 
Annika Edin, Sundsvall omval 
Katarina Eckerberg Olsson, Linköping omval 
Mikael Eriksson, Jönköping nyval 

• Val av Ansvarsnämnd för två år: 
Ordförande: 
Maria Ceder, Mölndal omval 
V ordförande: 
Jörgen Hemby, Malmö omval 
Ledamöter: 
Kent Hamberg, Ängelholm omval 
Christina Hancock Bruhn, Solna omval 
Marianne Hörding, Upplands Väsby nyval 

Katarina Eckerberg Olsson presenterade lekmannarevisorernas kandidater: 

• Val av valberedning för två år: 
Ordförande: 
Bertil Ek, Arlöv omval   
Christina Berglund, Jönköping omval 
Lena Andersson Stenquist, Oxie omval 
Ingmar Lundström, Frillesås omval 
Jan Jonasson, Kvissleby omval 
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§14a Presentation av ärenden vilka getts in i den ordning som anges i regel 108 samt 
av ärenden som SSF-styrelsen hänskjutit till mötet. 
Motion 1 från Simklubben Neptun, Stockholmspolisens IF Simförening och Spårvägen 
Simförening angående möjligheten till att dela upp fullsanktionerade simtävlingar i A- 
respektive B-klassning där B-klassade tävlingar tillåts genomföras med färre antal 
funktionärer 

• Styrelsen yrkar bifall till motionen 

Motion 2 från Spårvägen Simförening angående att förändra regeln om lagsamverkan. 
• Styrelsen yrkar avslag på motionen 
• Motionären yrkar bifall på motionen 

Motion 3 från Spårvägen Simförening angående att ta bort en lydelse i beskrivningen 
av fortsättningstävling. 

• Styrelsen yrkar avslag på motionen 
• Motionären yrkar bifall på motionen 

Motion 4 från Spårvägen Simförening angående att utvärdera distriktsstrukturen i 
svensk simidrott. 

• Styrelsen yrkar bifall till motionen med en omformulerad att-sats: 
- Att styrelsen gör en uppföljning av distriktsindelningen som underlag för eventuella 
förändringar. 

Motion 5 från Simklubben Neptun angående att i den mån det är förenligt med 
internationella regler ska Svenska Simförbundet använda samma åldersgränser för 
uttagning av aktiva till junior- och ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 

• Styrelsen yrkar att med eget yttrande ska motionen anses besvarad 
• Motionären yrkar bifall på motionen 

Motion 6 från Simklubben Neptun angående att främja utvecklingen av konstsim 
genom att möjliggöra för ungdomslag med aktiva från fler än en förening att tävla vid 
internationella tävlingar inklusive mästerskap 

• Styrelsen yrkar avslag på motionen 
• Motionären yrkar bifall på motionen 

Motion 7 från Simklubben Vänersborg angående att fördela vinstpengar lika. 
• Styrelsen yrkar att med eget yttrande ska motionen anses besvarad 

Motion 8 från Simklubben Vänersborg angående att ta bort heatbegränsningar för 
parasimmare i Sverige. 

• Styrelsen yrkar att med eget yttrande ska motionen anses besvarad 
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Proposition 1 angående årsavgifter. 
• Styrelsen yrkar att propositionen bifalls med ett tillägg: 

- att ge styrelsen i uppdrag att fastställa ett alternativt namn eller en definition för 
avgiften för barn 12 år och yngre som gör det tydligt att de inte innehar en licens 
motsvarande den som krävs för att delta i en sanktionerad tävling. Denna avgift 
kommer fortsatt att vara en av de föreskrivna avgifter enligt regel 172 
Föreningsåliggande som varje förening ska betala in senast utgången av oktober 
månad varje år. 

• Markus Henningsson, Sundsvall yrkar bifall på propositionen med ett tillägg: 
Syftet med tillägget är att tydliggöra: 
- att det egna kapitalet kan minskas, men skall vara tillräckligt för att säkerställa 

verksamheten under minst två år av tillfälligt lägre intäkter 
- att det därutöver egna kapitalet ska användas till strategiska utvecklingsprojekt. 
- Att den löpande verksamheten måste balanseras avseende kostnader och intäkter. 

Propositionen bifalles med följande tilläggsyrkande: 

- Styrelsen åläggs att: 
o Fastställa vilken nivå av eget kapital som krävs för att säkerställa en 

bibehållen verksamhet även om intäkterna tillfälligt (under två år) och 
oförutsett tydligt minskar, 

o under kommande år använda därutöver överskjutande eget kapital till 
strategiska utvecklingsprojekt.  

o Utvecklingsprojekten ska särredovisas inför varje budget med syfte, mål 
och kostnad. De ska vidare efter genomförande utvärderas. 

- Styrelsen åläggs vidare att balansera den löpande verksamhetens budget över tid. 
Detta sker genom rimligt säkerställande av intäktsökningar och/eller 
kostnadsbesparingar genererade av effektivisering av verksamheten och/eller 
prioritering/nedskärning av verksamhet. 

• Daniel Söderholm, Stockholms Simförbund och Cecilia Loqvist, Upsala Simsällskap 
lämnade in varsitt yrkande som sedan drogs tillbaka av dem. 

Proposition 2 angående stadgeändringar 
• Styrelsen yrkar bifall till propositionen 

Efter genomgång av motioner och propositioner så ajournerades mötet till söndag 
klockan 09:00. 
-------- 
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Förhandlingarna återupptogs söndag klockan 09:00. Röstlängden justerades då 
Norrköpings Kappsimningsklubb inte längre var närvarande och omfattar efter 
justering 42 röster. 

§14b Beslut i ärenden vilka getts in i den ordning som anges i regel 108 samt av 
ärenden som SSF-styrelsen hänskjutit till mötet. 
Motion 1 från Simklubben Neptun, Stockholmspolisens IF Simförening och Spårvägen 
Simförening angående möjligheten till att dela upp fullsanktionerade simtävlingar i A- 
respektive B-klassning där B-klassade tävlingar tillåts genomföras med färre antal 
funktionärer 

• Mötet beslöt enligt styrelsens bifallsyrkande. 

Motion 2 från Spårvägen Simförening angående att förändra regeln om lagsamverkan. 
• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 

Motion 3 från Spårvägen Simförening angående att ta bort en lydelse i beskrivningen 
av fortsättningstävling. 

• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 

Motion 4 från Spårvägen Simförening angående att utvärdera distriktsstrukturen i 
svensk simidrott. 

• Mötet beslöt enligt styrelsen bifallsyrkande med en omformulerad att-sats: 
- Att styrelsen gör en uppföljning av distriktsindelningen som underlag för eventuella 
förändringar. 

Motion 5 från Simklubben Neptun angående att i den mån det är förenligt med 
internationella regler ska Svenska Simförbundet använda samma åldersgränser för 
uttagning av aktiva till junior- och ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 

• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 

Motion 6 från Simklubben Neptun angående att främja utvecklingen av konstsim 
genom att möjliggöra för ungdomslag med aktiva från fler än en förening att tävla vid 
internationella tävlingar inklusive mästerskap 

• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 

Motion 7 från Simklubben Vänersborg angående att fördela vinstpengar lika. 
• Mötet beslöt enligt styrelsen yrkande att med eget yttrande ska motionen anses 

besvarad. 
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Motion 8 från Simklubben Vänersborg angående att ta bort heatbegränsningar för 
parasimmare i Sverige. 

• Mötet beslöt enligt styrelsen yrkande att med eget yttrande ska motionen anses 
besvarad. 

Proposition 1 angående årsavgifter. 
• Mötet beslöt enligt styrelsen yrkande att propositionen bifalls med ett tillägg: 

- att ge styrelsen i uppdrag att fastställa ett alternativt namn eller en definition för 
avgiften för barn 12 år och yngre som gör det tydligt att de inte innehar en licens 
motsvarande den som krävs för att delta i en sanktionerad tävling. Denna avgift 
kommer fortsatt att vara en av de föreskrivna avgifter enligt regel 172 
Föreningsåliggande som varje förening ska betala in senast utgången av oktober 
månad varje år. 

• Mötet beslöt också att bifalla ett tilläggsyrkande av Markus Henningsson, Sundsvall: 
Syftet med tillägget är att tydliggöra: 
- att det egna kapitalet kan minskas, men skall vara tillräckligt för att säkerställa 

verksamheten under minst två år av tillfälligt lägre intäkter 
- att det därutöver egna kapitalet ska användas till strategiska utvecklingsprojekt. 
- Att den löpande verksamheten måste balanseras avseende kostnader och intäkter. 

Propositionen bifalles med följande tilläggsyrkande: 

- Styrelsen åläggs att: 
o Fastställa vilken nivå av eget kapital som krävs för att säkerställa en 

bibehållen verksamhet även om intäkterna tillfälligt (under två år) och 
oförutsett tydligt minskar, 

o under kommande år använda därutöver överskjutande eget kapital till 
strategiska utvecklingsprojekt.  

o Utvecklingsprojekten ska särredovisas inför varje budget med syfte, mål 
och kostnad. De ska vidare efter genomförande utvärderas. 

- Styrelsen åläggs vidare att balansera den löpande verksamhetens budget över tid. 
Detta sker genom rimligt säkerställande av intäktsökningar och/eller 
kostnadsbesparingar genererade av effektivisering av verksamheten och/eller 
prioritering/nedskärning av verksamhet. 

Proposition 2 angående stadgeändringar 
• Mötet beslöt enligt styrelsen bifallsyrkande till propositionen. 

§15 Val på två år av förbundsordförande tillika ordförande i SSF-styrelsen. 
• Mötet valde Pia Zätterström till förbundsordförande tillika ordförande i SSF-styrelsen för 

två år. 
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§16 Val på fyra år av fyra ledamöter i SSF-styrelsen. 
• Mötet valde Christer Magnusson, Anneli Blomberg, Louise Karlsson och Anette Philipsson till 

ledamöter i SSF-styrelsen för fyra år. 

§17 Val på två år av en revisor och en revisorssuppleant eller ett revisionsbolag. 
• Mötet valde Grant Thornton Sweden AB som revisionsbolag för två år. 

§18 Val av lekmannarevisorer för två år. 
• Mötet valde Annika Edin, Katarina Eckerberg Olsson och Mikael Eriksson till 

lekmannarevisorer för två år. 

§19 Val av Ansvarsnämnd för två år. 
• Mötet valde till Ansvarsnämnden Maria Ceder som ordförande, Jörgen Hemby 

som vice ordförande samt till ledamöter Kent Hamberg, Christina Hancock Bruhn 
och Marianne Hörding för två år. 

§20 Val av valberedning för två år. 
• Mötet valde till valberedning Bertil Ek som ordförande samt till ledamöter Christina 

Berglund, Lena Andersson Stenquist, Ingmar Lundström och Jan Jonasson för två 
år. 

§21 Antagande av officiellt kungörelseorgan för SSF. 
• Mötet beslöt att www.svensksimidrott.se är förbundets officiella kungörelseorgan. 

§22 Fastställande av årsavgift. 
• Mötet beslöt enligt tidigare beslutad proposition 1 ovan. 

§23 Redovisning av långsiktiga och kortsiktiga mål samt ekonomisk planering. 
Styrelsen redovisade sina långsiktiga och kortsiktiga mål samt ekonomisk planering. 

§24 Mötet avslutas 
Mötesordförande Berryl Arvehell avslutade mötet och lämnade tillbaka mötesklubban till 
förbundets ordförande Pia Zätterström. 

Avgående styrelseledamoten Staffan Tell avtackades av förbundsordförande.  

Mötesordförande Berryl Arvehell, möstessekreterare Kenneth Magnusson och 
arrangörsansvarig Helena Bengtsson tackades för arbetet vid simförbundsmötet. 

 

Ordförande    Sekreterare 

Berryl Arvehell   Kenneth Magnusson 

Justerare    Justerare 

Elizabeth Karlsson   Ulrika Ljunggren  
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Bilaga 1 
Organisation Ombud Röster 
Helsingborgs Simsällskap Elizabeth Karlsson 2 
Jönköpings Simsällskap Christin Berglund 1 
Jönköpings Simsällskap Mikael Eriksson 1 
Katrineholms Simsällskap Klara Eriksson 2 
Kungsbacka Simsällskap Petter Sikén 2 
Linköpings Allmänna Simsällskap Roger Smedbäck 1 
Linköpings Allmänna Simsällskap Cecilia Glawing 1 
Malmö Kappsimningsklubb Johan Gustavsson 1 
Malmö Kappsimningsklubb Lars Hagerström 1 
Mellansvenska Simförbundet Sven-Åke Gustafsson 1 
Mölndals Allmänna Simsällskap Lindakatarina Ek 2 
Njurunda Simsällskap Annika Edin 2 
Norrköpings Kappsimningsklubb Katarina Nyman 2 
Norrlands Simförbund Anton Kallio 1 
Simklubben Elfsborg Jonas Söderberg 2 
Simklubben Laxen Jeanette Andersson 2 
Simklubben Neptun Nils Jörgen Larsen 2 
Simklubben Vänersborg Lars Persson 2 
Skånes Simförbund André Berg 1 
Spårvägen Simförening Stefan Lönngren 2 
Stockholms Simförbund Daniel Söderholm 1 
Sundsvalls Simsällskap Markus Henningsson 2 
Upsala Simsällskap Cecilia Loqvist 2 
Väsby Simsällskap Sophie Lai 2 
Västsvenska Simförbundet Ulrika Ljunggren 1 
Växjö Simsällskap Helene Eriksson 2 
Wisby Simsällskap Joakim Rundqvist 2 
Östsvenska Simförbundet Katarina Eckerberg Olsson 1 
Totalt  44 
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2024/1 
Motion angående möjligheten till utredning om att dela upp fullsanktionerade 
simtävlingar i A- respektive B-klassning där B-klassade tävlingar tillåts genomföras 
med färre antal funktionärer  
 

Bakgrund  
I fotboll kan man spela matcher och seriespel med ca 40 aktiva på högsta nivå med hjälp av 8 
funktionärer. Inom simningen är förhållandena stort sett de omvända. Varje tävlingstillfälle kräver 
ett mycket stort antal funktionärer. För att motivera sina medlemmar och skapa bra 
förutsättningar för utveckling har de flesta simklubbar ambitionen att arrangera simtävlingar av 
god kvalitet. Simtävlingar är för många föreningar viktiga intäktskällor. Att arrangera egna tävlingar 
kan också medföra besparingar då klubben inte behöver spendera pengar på att skicka i väg sina 
simmare till arrangemang i andra delar av länet eller landet. Det nyss nämnda gäller speciellt 
mästerskapstävlingarna och besparingarna som en storstadsklubb gör genom att arrangera en 
tävling kommer då också andra klubbar i samma stad till del.  
 
Många mindre föreningar har inte möjlighet att vara med och dela på bördan att arrangera 
tävlingar. De har inte tillräckligt med föräldrar eller simhallar som är anpassade för mästerskap. Det 
medför tyvärr att de klubbar som har möjlighet att ta hand om mästerskapstävlingar på ungdoms-, 
junior- och seniornivå upplever ett mycket hårt tryck på sin ”funktionärspool”. Samtidigt är de 
ideellt engagerade funktionärerna den i särklass viktigaste resursen för ett lyckat arrangemang.  
 
Enligt vår erfarenhet upplever många klubbar stora utmaningar i att bemanna simtävlingar med 
fullt regelverk, såväl inbjudningstävlingar som distriktstävlingar (exempelvis UGP och DM), med 
utbildade tävlingsfunktionärer. I princip utan undantag krävs frekventa uppmaningar och 
vädjanden in i det sista. Det är vanligt att rekrytering behöver ske på läktaren under den aktuella 
tävlingens insim för att få till full bemanning. Avbytare och reserver är en lyx som knappt 
förekommer. Situationen skapar stor stress.  
 
Vi kan konstatera att man i flera andra länder genomför kvalitativa simtävlingar med färre 
funktionärer än vad vi i Sverige gör idag. I exempelvis USA har man valt att ha tre olika klasser eller 
nivåer på simtävlingar. En ”A-klass” för amerikanska mästerskap (NCAA etc), en ”B-klass” för 
college divisionerna och s k conference meets och sen en ”C- klass” som gäller dels för tävlingar i 
skolor i lägre divisioner i skolsystemet, dels när skolor möter varandra i s k dual meets eller interna 
träningstävlingar inom skolan. För de tre olika klasserna är minimikravet för antalet funktionärer 
30, 20 respektive 16 st.  
 
Som jämförelse till det amerikanska systemet kan nämnas att när Neptun arrangerade SUM-SIM i 
Eriksdalsbadet i december 2023 så tillsattes fler funktionärsfunktioner än vad det amerikanska 
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regelverket kräver för arrangerande av de amerikanska mästerskapen. D v s fler än på tävlingar där 
världens bästa simlag tas ut inför OS, VM och andra internationella mästerskap och där 
världsrekord regelbundet slås. Noterbart är att även i amerikanska B-klassade tävlingar ges 
möjligheten att slås rekord.  
I våra klubbar vill vi utveckla simningen i riktningen att det ska vara enkelt för ideella krafter att 
engagera sig i föreningen och engagemanget ska bygga på vilja och glädje. Vi tror att det förslag 
som vi konkretiserar nedan skulle bidra till den utvecklingen.  
Vidare vill och behöver vi värna om våra funktionärer. Vi tror också att det vore bra om simmarna 
kunde erbjudas ett större antal tävlingar under säsongen.  
 
Bedömning  
Det är viktigt att inte i någon betydande mån reducera antalet tävlingstillfällen där simmarna har 
möjligheter att slå ”godkända” personliga rekord och klara kvaltider till ex vis SUM-SIM och JSM. 
Genom att dela upp tävlingar i en A- respektive B-klassning skulle simmarna fortfarande kunna få 
tillgång till samma eller även ett ökat antal tävlingar med bra kvalité. Inga nationella eller 
internationella rekord skulle visserligen kunna slås på de B-klassade arrangemangen men då 
antalet rekord som kommer slås på den typ av tävlingar som vi ser framför oss skulle få en B-
klassning förvandlingen är försvinnande litet tror vi inte att det skulle utgöra något verkligt 
problem.  
 
Om färre antal funktionärer skulle behövas till varje tävling skulle flera klubbar kunna arrangera 
tävlingar, och de större klubbarna skulle få ett mindre slitage både på sina funktionärer och på de 
(ofta också helt ideella) krafter som idag kämpar hårt med att på bemanna tävlingarna på ett bra 
sätt. Vi bedömer att det kraftigt skulle underlätta arrangerandet av många tävlingar, framför allt 
tävlingar i 25m bassäng, och ha positiva effekter på en stor del av de fullsanktionerade tävlingarna i 
landet. I de yngre åldrarna är förslaget dessutom i linje med slopande av resultatlistor för barn 
under 12 (då det finns en samsyn kring att resultaten inte är det viktigaste på den nivån).  
 
Förslag till beslut, yrkande  
Simklubben Neptun, Stockholmspolisens IF Simförening och Spårvägen Simförening föreslår 
gemensamt att: 

• Svenska Simförbundet utreder möjligheten att dela upp fullsanktionerade simtävlingar i en 
A-respektive B-klass. B-klassade arrangemang föreslås genomföras med färre antal 
funktionärer.  

 
Inom ramen för den utredningen se över möjligheten att:  

• Låta en vändningskontrollant ansvara för två banor  

• Minska antalet bandomare  

• Delegera skötande av skyltvisning på långdistanslopp till simmarens klubbkamrater (något 
som tillåts ibland annat USA)  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

• Göra det mer allmänt känt att tävlingens starter kan och kanske bör ha andra uppgifter 
under loppen. Ex vis såsom bandomare, vilket tillåts i bland annat USA  

• Låta pojk- och flicklag simma i samma heat  

• Låta långlopp genomföras med killar och tjejer i samma heat (eventuellt med tom bana 
emellan)  

• Låta långlopp i långbana genomföras med två simmare på samma bana med start från 
varsin del av 50 meters bassängen eller med given tidslucka och ta fram riktlinjer för 
tillvägagångssättet så det går till likadant i hela landet  

 
 
 
För Simklubben Neptun Niels Jörgen Larsen / njl.stk@gmail.com / 073 422 1583  
För Stockholmspolisens IF Simförening Sverker Falk / sverker.falk@polisensimning.se  
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
  

Signed document (yZt9or)
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            2024/1 
Styrelsens yttrande 
 
Motionärerna vill att Simförbundet utreder hur vi kan underlätta funktionärsbemanningen vid 
simtävlingar. Styrelsen ställer sig bakom att en sådan utredning genomförs. 

 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar bifall på motionen. 

 
  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/2 
Motion om att förändra regeln om lagsamverkan 
 
Bakgrund 
Lagsamverkan infördes 2018 efter en motion från S71 om ”klubbsamverkan”. Detta för att ge 
möjlighet för fler att uppleva glädjen av att simma lagkapp. Vi ställer oss positiva till intentionen 
och förstår värdet av att även mindre föreningars simmare får möjlighet att simma lag. 
Två föreningar kan i och med detta gå ihop och delta på SM, JSM och SUMSIM. De kan simma 
finaler och vinna medaljer. 
Lagsamverkan har på många sätt varit positivt och använts på ett klokt sätt av föreningar. 
Dessvärre har regeln också fått konsekvenser som varken var tänkta eller är önskvärda i och med 
att lagsamverkanslag placerat sig högt upp i resultaten. Lågvattenmärket nåddes vid långbane-SM 
2022 när ett seniorlag från Västerås och ÖSA vann senior-SM. 
 
Motivering 
I de fall där medaljer och placeringar är aktuella för ett samverkanslag kan man på goda grunder 
anta att simmare i dessa lag är på en så pass hög nivå att ”få möjlighet att simma lag” inte är det 
viktigaste. 
Vid varje lagsamverkan finns det en eller flera potentiella lagsimmare i hemmaföreningen som inte 
kommer få simma. Finns inte dessa simmare i hemmaföreningen ska självklart lagsamverkan 
tillåtas men grunden för en lagsamverkan måste vara att simma, inte vinna. 
Bedömning 
En förändring av regeln om lagsamverkan enligt denna motion skulle ge fortsatt möjlighet för lag 
att samverka, delta på mästerskap och uppfylla allt det motionen 2018 syftade till men samtidigt 
hindra föreningar att missbruka regeln. 
Förslag till beslut 
 
Vi föreslår att: 
Begränsa lagsamverkan till deltagande utom tävlan på nationella mästerskap. 
 
 
 
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
  

Signed document (yZt9or)
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            2024/2 
Styrelsens yttrande 
 
Till SSF-mötet 2018 inkom en motion från föreningen S 71 om att på våra mästerskap kunna ha en 
klubbsamverkan, dvs att två föreningar skulle kunna tävla på ett mästerskap som en gemensam 
förening. Styrelsens svar, som också blev mötets beslut, var att utreda frågan vidare. 
 
Styrelsen beslutade senare om en prövoperiod under 2020 med en mer begränsad samverkan, 
endast i lagsimning. Tyvärr kom pandemin emellan och prövoperioden förlängdes i två omgångar. 
Styrelsen tog vid sitt möte 11 mars 2023 del av en utvärdering av prövoperioden. Styrelsen tog också 
beslut om att permanenta lagsamverkan med några förändringar som kungjordes i april 2023. En 
sådan förändring var att i reglerna skriva in att en förening som kan ställa upp med ett eget kvalat 
lag i en gren inte kan ingå samverkan med en annan förening i den grenen.  
 
Med tanke på att den nya regeln har bara haft cirka ett år att verka och det behöver gå längre tid 
innan man kan se effekten av förändringen yrkar styrelsen avslag på motionen. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar avslag på motionen. 
 
  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/3 
Motion om att ta bort en lydelse i beskrivning av fortsättningstävling 
 
Bakgrund 
I och med att fortsättningstävlingar blev verklighet har möjligheten att arrangera tävlingar på ett 
enkelt och bra sätt öppnats upp för föreningar runt omkring i landet. Tävlingarna genomförs 
enklare och leder med stor sannolikhet till att fler provar på och stannar kvar i vår idrott. Med en 
rimligare funktionärsbemanning är det roligare och lättare att få till tävlingar. 
 
Motivering 
För att kunna fortsätta utveckla konceptet och göra det än mer attraktivt är det nu dags att ta bort 
lydelsen; ”Tider från fortsättningstävling som registreras i Tempus, går att använda som 
anmälningstid för alla andra tävlingar förutom mästerskapstävlingar och Grand Prix. Observera 
dock, att det är tävlingsarrangören som beslutar om vilka tider som de tillåter som 
anmälningstider” 
 
Bedömning 
Vi motionärer har stor tilltro till föreningar, simtränare, ledare, funktionärer och simmare runt 
omkring i hela Sverige. Därför ser vi med tillförsikt fram emot att ta bort en lydelse i beskrivningen 
av fortsättningstävlingar. 
Den enda risken som vi ser är att en simmare skulle dyka upp på ett nationellt mästerskap för att 
där eventuellt bli diskad vilket ingen förening, simtränare, funktionär, ledare eller simmare är 
intresserad av. Därför är vår bedömning att det skulle vara på det stora till gagn för svensk simning 
om lydelsen ströks. 
Vidare är det vår bedömning att ingen regelförändring behövs om motionen bifalles. 
 
Förslag till beslut 
Vi föreslår att: 
Ta bort lydelsen: ”Tider från fortsättningstävling som registreras i Tempus, går att använda som 
anmälningstid för alla andra tävlingar förutom mästerskapstävlingar och Grand Prix. Observera 
dock, att det är tävlingsarrangören som beslutar om vilka tider som de tillåter som 
anmälningstider” från beskrivningen av fortsättningstävling. 
 
 
 
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
  

Signed document (yZt9or)
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            2024/3 
Styrelsens yttrande 
 
Fortsättningstävling är framför allt en tävling för barn 12 år och yngre, och där tillämpas färre 

regler. Detta för att barn ska vilja och våga tävla utan risk för att bli diskvalificerad om de skulle 

glömma bort, eller göra ett misstag under loppen. Dessa tävlingar är inte menade som kvaltävlingar 

till mästerskap. Däremot är tiderna uppnådda på fortsättningstävling möjliga att använda som 

anmälningstider på tävlingar där arrangören godkänner det. 

Tävlingar för barn är enklare, snabbare och lättare att genomföra. Det krävs färre funktionärer, och 

reglerna är färre än på tävlingar med fullt regelverk. Tiderna uppnådda på dessa tävlingar kan vara 

missvisande då vissa felaktigheter godkänns.  

Riktlinjerna för tävlingar i simning för barn infördes 2022 och de kommer att utvärderas efter att 

de har varit verksamma under en tid. Styrelsen anser att frågor som den motionären berör kan 

komma att ingå i en sådan utvärdering.  

 
Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 

 
  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/4 

Motion om att utvärdera distriktsstrukturen i svensk simidrott 
 
Bakgrund 
2008 gjordes en demokratiutvärdering som ledde fram till den nuvarande distriktsindelningen. 
Distrikten är idag en central del av det vi kallar Svensk simidrott men även det som ger upphov till 
många åsikter och synpunkter. 
 
Motivering 
Den stora förändringen som gjordes i och med de nya distrikten gjordes givetvis med goda 
intentioner. Efter drygt 15 år är det på sin plats att utvärdera för- respektive nackdelar med 
varande distriktsordning. Motionärerna önskar en omfattande utvärdering av rådande 
distriktsindelning som underlag för att ge Svensk simidrott bästa möjliga förutsättningar att 
utvecklas in i framtiden. 
 
Bedömning 
Motionärerna tar inte ställning till huruvida distrikten ska vara fler, färre, oförändrade eller tas bort 
helt. Däremot är vår bedömning att mer kunskap behövs. 
Förslag till beslut 
 
Vi föreslår att uppdra styrelsen i SSF att: 
Göra en gedigen utvärdering av distriktsindelning som underlag för eventuell förändring. 
 
 
 
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
  

Signed document (yZt9or)
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            2024/4 
Styrelsens yttrande 

 
Styrelsen delar motionärens ambition att vilja utveckla och förbättra distriktens arbete i Svensk 
Simidrott. Distrikten har viktiga uppgifter för Svensk Simidrott inom områden som t ex tävlingar, 
träningsläger och utbildningar av ledare och funktionärer. Styrelsen anser dock inte att det är 
organisationens utformning som är den mest avgörande frågan när det gäller att stärka distriktens 
arbete. Styrelsen ser därmed inte att vi i nuläget ska prioritera våra resurser på att göra en ny 
organisationsutredning. Styrelsen och kansliet har redan påbörjat ett arbete med att se över det 
centrala stödet för utveckling och hur det bäst kan användas för att ge både distrikten och dess 
medlemsföreningar ett så effektivt stöd som möjligt, för att möta framtida utmaningar och behov. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar avslag på motionen. 

 

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/5 

Motion om att i den mån det är förenligt med internationella regler ska Svenska 
Simförbundet använda samma åldersgränser för uttagning av aktiva till junior- och 
ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 
 
Bakgrund 
Svenska Simförbundet har i nutid använt, och avser att under 2024 fortsatta använda, olika 
åldersgränser för uttagning av aktiva till junior- och ungdomslandslag inom förbundets olika 
idrotter. 
 

Två exempel: 
1. För EJM så skiljer uttagningsåldrarna som förbundet har fastställd sig åt mellan simning och 

konstsim. Här får man vara ett år yngre inom konstsimmet 
2. För UEM för konstsim, om man jämför med tex NUM för simningen, så är kriterierna lika för 

pojkar inom simning och konstsim, men ej för flickor 
 

Det är svårt att förstå rimligheten i olika åldersgränser och särskilt för de simidrotterna med få 
tävlande på elitnivå kan de olika kriterierna skapa en upplevelse av negativ särbehandling av 
enskilda aktiva. Det är samtidig inte lätt att genomskåda om skillnaden i åldersgränser beror på 
skillnader i internationella riktlinjer (t.ex. riktlinjerna för den specifika tävlingen) eller om skillnaden 
beror på beslut fattat på svensk nivå. 
Barnrättsperspektivet är självklart viktigt vid planering av aktiviteter för minderåriga, men samtidig 
är det viktigt att bekräfta att perspektivet och principerna inte kan skilja sig mellan simidrotterna. 
 
Bedömning  
Förslaget om likartade åldersgränser (i den mån det är förenligt med internationella regler) är i sig 
själv logisk och säkrar en transparens, samt ett konsekvent agerande från förbundet i känsliga 
frågar om uttagning till landslag. Förslaget är därmed främjande för elitidrotternas motivation och 
därmed till fördel för idrotten på junior- och ungdomsnivå på tvärs genom de olika simidrotterna. 
 
Förslag till beslut, yrkande  
Simklubben Neptun föreslår att i den mån det är förenligt med internationella regler ska Svenska 
Simförbundet använda samma åldersgränser för uttagning av aktiva till junior- och 
ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 
 
 
 
För Simklubben Neptun Niels Jörgen Larsen / njl.stk@gmail.com / 073 422 1583 
  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/5 
Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen välkomnar motionärens engagemang och förslag rörande åldersgränser för uttagning till 
junior- och ungdomslandslag inom våra olika simidrotter. För att säkerställa en enhetlig och 
genomtänkt bedömning över dessa åldersgränser, föreslår styrelsen att ärendet utreds vidare. 
  
Vi anser att detta ärende är relevant att inkludera i det kommande arbetet med Simidrottslinjen, 
där vi strävar efter att utforma riktlinjer som främjar en samstämmig och rättvis utveckling inom 
samtliga simidrotter. Simidrottslinjen kan ses som ett stöd, ett hjälpmedel och ett underlag för 
utveckling och utbildning inom samtliga simidrotter.    
 
 

Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 

  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/6 

 

Motion om att främja utvecklingen av konstsim genom att möjliggöra för 
ungdomslag med aktiva från fler än en förening att tävla vid internationella 
tävlingar inklusive mästerskap.  
 
Bakgrund  

Svenska Simförbundet har beslutat att endast lag med konstsimmare från samma förening, och 
med minst 8 konstsimmare, kan bli uttaget till internationella ungdomstävlingar (aktuellt för UEM 
2024, konstsimmare födda 2009–2010 (flickor) och 2008–2010 (pojkar)). Motiveringen till detta är 
bland annat: För våra yngre konstsimmare ska fokus ligga på träning, utveckling och att skapa 
trygghet inom den egna föreningen. Dessutom ska vi minimera resande och succesivt låta 
konstsimmarna mogna in i tävlingssammanhang.  
 

I dag finns ingen förening inom Sverige som kan nå upp till det antal aktiva för ett lag och som 
dessutom klarar uttagningskriterierna till en internationell tävling.  
 

Sveriges konstsimsföreningar är få och har redan idag ett nära samarbete med varandra. Behovet 
av antal sammankomster för att träna tillsammans inför en gemensam lagtävling kan planeras och 
minimeras utifrån reslängd och de aktivas nivå.  
 

Att tillåta gemensamma ungdomslag skulle också vara ett steg i att likställa konstsimmet med de 
andra simidrotterna, t.ex. simning och vattenpolo, även på ungdomsnivå.  
 
Bedömning  

Genom att tillåta lag med aktiva från flera föreningar ger vi flera aktiva möjligheter att utveckla en 
bredare uppsättning färdigheter och erfarenheter. Det främjar en positiv lärandemiljö där individer 
kan dra nytta av varandras styrkor och kunskaper. Samtidigt öppnar det upp för möjligheter till 
ökad vänskap och kamratskap över föreningsgränserna. Detta kommer inte bara att gynna de 
aktiva utan också stärka simidrottens roll som en samlande kraft i samhället genom att vi öppnar 
dörren till en mer inkluderande idrottsvärld för framtiden. Samtidig stärks bredden och 
mångfalden inom svensk konstsimning, genom att man undviker att ungdomsidrottare från mindre 
föreningar – för att få tävla internationellt - byter till en större förening och att elitidrotterna 
därmed samlas i enbart ett fåtal storstadsföreningar.  
 
Förslag till beslut, yrkande  
Simklubben Neptun föreslår att regeln att endast aktiva från samma förening kan bilda ungdomslag 
tas bort för att möjliggöra att flera aktiva från flera föreningar får möjlighet att delta vid 
internationella ungdomstävlingar inklusive mästerskap.  
 
 

För Simklubben Neptun Niels Jörgen Larsen / njl.stk@gmail.com / 073 422 1583 
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            2024/6 

Styrelsens yttrande 

Svenska Simförbundets konstsimsutskott (KU) har beslutat att lag på ungdomsnivå, vilka strävar 
mot att tävla för landslaget i internationella ungdomsmästerskap, endast får bestå av 
konstsimmare från samma förening. Detta beslut fattades efter en genomgång av resultatet från 
en inventering bland nuvarande och tidigare landslagsaktiva. Inventeringen visade att många aktiva 
upplevde att de reste för mycket under landslagstiden, vilket enligt KU inte främjar hållbart 
idrottande. Dessutom har föreningsledare från deltagande föreningar påpekat att deras aktiva blir 
slitna och ibland sjuka efter landslagslägerhelger. 
 
Tittar man på KU:s motivering och gör jämförelser till simidrotten vattenpolo. Inom vattenpolon 
samlas ungdomar i U15 - landslaget tre gånger per år för läger och träning. Jämfört med 
konstsimmets krav på frekventa helgläger, upp till en gång per månad eller oftare, framstår 
vattenpolons elitsatsning som mindre belastande. En allt för intensiv elitsatsning inom 
konstsimmets ungdomsålder anses inte eftersträvansvärt. Detta baseras på svensk konstsimnings 
utvecklingstrappa där man först inträder i utvecklingsstadium 6 - träna för att prestera, vid 15 års 
ålder. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar avslag på motionen. 
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            2024/7 
Motion om att fördela vinstpengar lika 
 
Bakgrund 
I dagens sim Sverige tävlar inte alla på lika villkor när det gäller fördelning av prispengar. Ser man 
på fördelning när det gäller de Grand Prix som arrangeras av simförbundet så finns det t.ex 
grenpriser men det står att dessa inte gäller för parasimmare, (se inbjudan SGP-3 2023 inbjudan 
SV.pdf). När det gäller prestationspriser så får herrar 50.000kr att dela på, damer 50.000kr 
men för parasimmare gäller 6000kr som ska delas mellan herrar och damer. 
 
Motivering 
Med bakgrunden beskriven ovan så diskrimineras parasimmarnas prestationer enligt 
diskrimineringslagen, direkt 
diskriminering (https://www.riksdagen.se/sv/dokument-och-lagar/dokument/svensk-
forfattningssamling/diskrimineringslag-2008567_sfs-2008-567/). Vi vill att förbundet ska följa 
diskrimineringslagen även gällande vinstpengar. 
 
Bedömning 
Förslag till indelning är att alla simmare, para eller frisk ska få fullt grenpris om det är 6 eller fler 
deltagare och halverad 
summa om det är färre än 6 deltagare. För prestationspris så finns det tre förslag: 

1. För fullt prestationspris måste det vara 10 eller fler deltagare för både herrar och damer 
inom frisk och para, är det färre än 10 deltagare så delas bara halva summan ut. 

2. För prestationspris så måste en utsatt minsta FINA poäng uppnås för frisk-simmare och en 
utsatt minsta WPS poäng uppnås för parasimmare. Summan ska vara samma för alla, 
damer, herrar, frisk-simmare, parasimmare. 

3. Arbeta upp en poängsättning av FINA och WPS som kan göras likvärdig mellan frisk-
simmare och parasimmare så att alla simmar mot varandra där alla damer simmar mot 
varandra och alla herrar simmar mot varandra oavsett om man är frisk-simmare eller inte. 
 

I Bergen Swim Festival, Norge så har man gjort följande indelning. Är det 6 eller fler parasimmare i 
en gren så tävlar de om samma summa som för frisk-simmare, är det färre så halveras summan. 
För prestation så är det samma summa för frisksimmare 
som parasimmare men för parasimmarna så är det både dam och herr samt att det måste vara 
minst 10 st paradeltagare under tävlingen för att priset skall delas ut. (Läs mer om prispengar 
indelningen för Bergen Swim Festival i bifogat dokument: 
Bergen_Swim_Festival_2024_engelsk_oppdatert3010_1.pdf) 
  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

Förslag till beslut, yrkande 
Simklubben Vänersborg anser att Svenska Simförbundet borde utreda och se över fördelningen av 
vinstpengar på förbundets 
arrangerade tävlingar för att bli mer jämställd. 
 
 
 
För Simklubben Vänersborg, Niclas Dagson / skv.ordforande@gmail.com 
  

Signed document (yZt9or)
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            2024/7 
Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen är positiva till att undersöka förutsättningar kring om det är möjligt att hitta ett system 
för att fördela vinstpengar på ett annat sätt än vad som görs idag. Dagens fördelning är baserad på 
proportionerlig fördelning kopplat till antalet anmälda. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 

 
  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/8 
Ta bort heatbegränsningar för parasimmare i Sverige 
 
Bakgrund 
I dag så har inte alla parasimmare möjlighet att få åka på “vanliga” tävlingar som arrangeras inom 
Svensk simidrott och deras medlemmar då många arrangörer använder sig av heatbegränsningar 
för att “passen på tävlingen inte ska bli för långa”. Då många av parasimmarna inom förbundet inte 
simmar lika snabbt som “frisk-simmare” så har de svårt att klara tiderna som blir de som begränsar 
tävlingar. 
 
Motivering 
Beskriv problemet i frågan. Varför finns det ett behov för Svenska Simförbundet att anta 
motionen? Diskutera även vilka eventuella hinder som kan komma att uppstå. 
 

Vi ser att heatbegränsning kan ses som indirekt diskriminering enligt diskrimineringslagen, 
(https://www.riksdagen.se/sv/dokument-och-lagar/dokument/svensk-
forfattningssamling/diskrimineringslag-2008567_sfs- 
2008-567/), då heatbegränsning missgynnar parasimmare. 
 
Bedömning 
När heatbegränsningar används på tävlingar arrangerade inom svensk simning så måste ett extra 
heat skapas om  
parasimmare är anmäld där hen inte klarar utsatt tidsgräns. I detta extra heat anmäls de 
parasimmare som inte klarar tid för 
begränsning och sedan fyller man upp heatet med frisk-simmare. Då det i förbundet inte är många 
parasimmare som tävlar ökar tiden marginellt för ett simpass och det ser även till att antalet frisk-
simmare som får tävla är några fler. 
Noterbart är att Skånesim införde detta förslag redan 2022 samt Västsvenska som har haft denna 
lösning sedan i början av hösten. 
 
Förslag till beslut, yrkande 
Simklubben Vänersborg anser att Svenska Simförbundet borde besluta enligt bedömning ovan. 
 
 
 
För Simklubben Vänersborg, Niclas Dagson / skv.ordforande@gmail.com 
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            2024/8 
Styrelsens yttrande 
 
Simidrottare ska behandlas lika oavsett om de har en funktionsnedsättning eller inte. Svensk 

Simidrott strävar efter att alla simtävlingar ska vara integrerade förutom i några få undantag där 

det är särskilt motiverat så som renodlade paratävlingar. 

Förbundets tävlingar: 

Vi har i dialog med parasimningen valt att dela upp våra svenska mästerskap i kortbana i två 

separata tävlingar medan långbanemästerskapet är integrerat. För SM och GP i långbana finns 

kvaltider framtagna anpassade för parasimmare. Swim Open är öppet för parasimmare på 

landslagsnivå. 

 

Övriga tävlingar: 

Flera tävlingar som genomförs i Sverige har fler anmälningar än vad det finns plats till. Därför 

behöver ibland begränsningar göras i startlistan. Oftast bestämmer arrangören hur många simmare 

som kan antas i respektive gren. Det är då viktigt att simmarna inte rangordnas i strikt tidsordning 

utan arrangören måste ta hänsyn till parasimmarnas relativa prestation gentemot övriga simmare. 

Samtidigt ska det heller inte vara givet att alla parasimmare, oavsett tidigare prestation, ska ha en 

plats i startlistan. 

I säsong- och tävlingsplaneringen 2025-2028 har extra hänsyn tagits till att ytterligare inkludera 

parasimningen. Ett mål med arbetet är att distrikt och föreningar ska kunna bidra till att öka 

inkluderingen och stimulera alla föreningsmedlemmar i Sverige på ett likvärdigt sätt. 

 

Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 
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            2024/1 

Årsavgifter 

Avgifterna till Svenska Simförbundet har varit oförändrade sedan årsmötet 2007, med undantag för 
medlemsavgiften per medlem, som har förändrats vid ett tillfälle. 2018 justerades den avgiften 
från 10kr till 15kr per medlem med en plan för fortsatta höjningar. Åren under och efter pandemin 
har det funnits olika pandemirelaterade stöd som gjort att avgiftshöjningar inte ansetts 
nödvändiga.  

När styrelsen nu gör sin långsiktiga ekonomiska planering identifieras ett behov av att justera 
avgifterna enligt plan och låta dem följa en rimlig uppräkning över tid. Mer och mer medel från 
Riksidrottsförbundet blir ändamålsbestämda och riktade medel. Intäkterna som kommer via 
avgifter blir därmed allt mer viktiga ”fria medel” för att kunna genomföra utveckling, satsningar 
och stöd med fokus på våra föreningar och simidrottare.  

Styrelsen föreslår därför årsmötet att förändra avgifterna i linje med förslaget. 

 

Nuvarande avgifter 

Medlemsavgifter: 

Medlemsföreningar (med året runt verksamhet) betalar 500 kr/år i fast medlemsavgift och 15:-
/medlem/år* i rörlig medlemsavgift, upp till maximiantalet 3000 medlemmar. 
 
Andra medlemsföreningar (med temporär verksamhet) betalar 100 kr/år i fast medlemsavgift och 
ingen rörlig medlemsavgift. 
 
Licensavgifter: 

Underlaget för det aktuella årets licensavgifter, baseras på registrerade uppgifter i Tempus per den 

31/12 från föregående år. Licensavgifterna faktureras under januari månad och ska betalas senast 

sista februari. 

Nuvarande licensavgifter: 
150 kronor för barn 12 år och yngre* 
225 kronor för ungdom 13-16 år* 
300 kronor för 17 år och äldre* 
300 kronor för masterssimidrottare 
* ålderskategori bestäms av den ålder simidrottaren uppnår under debiteringsperioden. 
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Förslag till årsavgift från 2025: 

Medlemsavgifter: 
Medlemsföreningar (med året runt verksamhet) betalar 1000 kronor/år i fast medlemsavgift och 
20 kronor/medlem/år* i rörlig medlemsavgift, upp till maximiantalet 3000 medlemmar. 
 
Andra medlemsföreningar (med temporär verksamhet) betalar 200 kronor/år i fast medlemsavgift 
och ingen rörlig medlemsavgift. 
 
Licensavgifter: 
Underlaget för det aktuella årets licensavgifter, baseras på registrerade uppgifter i Tempus per den 
31/12 från föregående år. Licensavgifterna faktureras under januari månad och ska betalas senast 
sista februari. 
 
Förslag licensavgifter: 
150 kronor för barn 12 år och yngre* 
250 kronor för ungdom 13-16 år* 
350 kronor för 17 år och äldre* 
350 kronor för masterssimidrottare 
* ålderskategori bestäms av den ålder simidrottaren uppnår under debiteringsperioden. 

  

Signed document (yZt9or)



  
 

 

            2024/2 
Stadgeändringar  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

Svenska Simförbundets 

STADGAR OCH TÄVLINGSBESTÄMMELSER  
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            2024/2 
 

Bilaga 1 
 
Läsanvisning till förslag till ändringar i kap 1 stadgar och tävlingsbestämmelser, 
samt stadgemall för SDF 
 
SSF-styrelsens proposition om förslag till ändringar i kap 1 SSF stadgar och tävlingsbestämmelser 

samt stadgemall för SDF 

Vid 2022 års Riksidrottsmöte (RIM) antogs en del ändringar bland annat gällande könssammansättningen i 

SF:s och SDF:s styrelser och valberedningar. Detta utifrån den jämställdhetsplan som innehåller mål om 

könsfördelning i idrottens olika organ. 

RF:s jämställdhetsmål säger att alla organ, på alla nivåer inom idrotten år 2025 ska ha en könsfördelning där 

inget kön är representerat med mindre än 40 procent. Alla organ innefattar både beslutande och 

rådgivande organ, exempelvis sektionsstyrelser, styrelser i underförbund, kommittéer, utskott, nämnder, 

råd och arbetsgrupper. RF konstaterar vidare att dess olika förbund får utgå från antingen juridisk kön eller 

könsidentitet vid tillämpningen av könsfördelning i olika organ. För att uppfylla kravet på 

könsrepresentativitet krävs att den undre gränsen för könsrepresentation säkerställs. 

SSF har valt i samråd med sin inkluderingsgrupp att ta in hela anvisningen som stadgetext på sätt som 

framgår av varje regel där det nämns om könsfördelning. 

I samband med de justeringar som måste göras i stadgan har dessutom en översyn gjorts av hela stadgan 

och den har i vissa delar reviderats och flyttats för att bättre samla de bestämmelser som hör samman och 

lyfta bort sådant som regleras dubbelt, det vill säga både i stadgan och stadgemallen för SDF. Den del som 

berör SDF har, förutom distriktsindelningen, därför tagits bort då detta regleras i den särskilda bilagan med 

stadgemallen för SDF. Det finns ingen anledning att samma bestämmelser med identiskt innehåll finns på 

två ställen. Som förslaget nu ligger så kommer bestämmelserna rörande SDF hädanefter endast att regleras i 

den särskilda bilagan. 

Nedan kommenteras de förslag till ändringar som innebär en mer tydlig förändring av innehållet. Det finns 

även några ändringsförslag som inte innebär någon som helst ändring i sak utan är mer en anpassning av 

stadgarna så ordningen blir mer logisk och dessa blir mer lättlästa. Likaså har reglernas numrering anpassats 

vilket innebär att en del regler får ett nytt nummer. 

Innehållsförteckningen är inte justerad då detta sker först när alla beslut rörande ändringar är tagna på 

simförbundsmötet. 
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Följande ändringar i kap. 1 stadgar med åtföljande konsekvenser för stadgemallen för SDF föreslås: 

Generellt har i hela stadgan FINA bytts ut mot World Aquatics vilket är det nya namnet på det 

internationella simförbundet. LEN är numera också ändrat till European Aquatics vilket är det nya namnet 

på det europeiska simförbundet. 

105 Verksamhets- och räkenskapsår 

Eftersom SDF lyfts ut och regleras Stadgemall för SDF enligt särskild bilaga utgår de delar som berör SDF. 

106 Beslutande organ i SSF 

Eftersom SDF lyfts ut och regleras Stadgemall för SDF enligt särskild bilaga utgår de delar som berör SDF. 

108 Förslag till ärende vid SSF-möte 

Regeln är flyttad till avsnittet Simförbundsmöte (SSF-möte). Lydelsen är densamma förutom att delar 

rörande SDF utgår då dessa regleras i stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 123 

110 Stadge- och regeländring samt provisorisk regeländring 

Har genom att regel 108 flyttats fått nytt nummer 109. 

111 Röstlängd 

Bestämmelsen har flyttats till avsnittet Simförbundsmötet (SSF-möte) och där förts samman med regel 123 

som även den benämndes röstlängd. Regeln har fått nytt nummer 124. Innehållet är justerat, se under 

regelns nya nummer. 

112 Valbarhet 

Bestämmelsen har flyttats till avsnittet Simförbundsmötet (SSF-möte). De delar som berör SDF utgår då 

dessa regleras i stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 125. 

113 Omröstning och beslut 

Bestämmelsen har flyttats till avsnittet Simförbundsmötet (SSF-möte). De delar som berör SDF utgår då 

dessa regleras i stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 126. 

114 Adjungering av styrelseledamot 

Bestämmelsen har flyttats till avsnittet SSF-styrelsen. De delar som berör SDF utgår då dessa regleras i 

stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 133. 
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115 Legitimationskort 

Regel har i och med flytten av föregående regler fått nytt nummer 110. Regelkommittén sköter om 

funktionärer i simidrotten simning. När det gäller övriga simidrotter hanteras detta i förekommande fall av 

ansvarig inom respektive simidrott vilket lagts till i regeln. En anpassning av hur det ser ut i praktiken.  

Rättning av namnet RF-SISU distrikt 

116 Skiljeklausul 

Har fått nytt nummer 111 

123 Förslag till ärende vid SSF-möte 

Regel 108 som flyttats till detta avsnitt och fått nytt nummer. Delar rörande SDF utgår då dessa regleras i 

stadgemallen för SDF. 

124 Röstlängd 

Regel 111 har flyttats till detta avsnitt och förts samman med regel 123 under nytt nummer 124. Regeln har 

ändrats så att ansvaret för framtagandet av röstlängden numera ligger på SSF och förbundschefen. En 

anpassning av hur det ser ut i praktiken. 

125 Valbarhet 

Regel 112 har flyttats till detta avsnitt och fått nytt nummer 125. De delar som berör SDF har utgått då 

dessa regleras i stadgemallen för SDF. Tillagt är också den ändring som togs på RIM angående att 

medlemskap inte krävs för revisor och revisorssuppleant. 

126 Omröstning och beslut 

Regel 113 har flyttats till detta avsnitt och fått nytt nummer 126. De delar som berör SDF har utgått då 

dessa regleras i stadgemallen för SDF. 

127 Ärenden vid SSF-mötet 

Regeln har på grund av flytt av andra regler fått nytt nummer från 124 till 127. 

Den ordning som nu gäller kan i ett värsta scenario innebära att årsmötet inte kan genomföras eftersom 

årsmötet inte blir beslutsför.  

Innan frågan om mötets behöriga utlysande tas upp måste mötet först välja mötesfunktionärer samt klara 

ut vilka närvarande som har rösträtt. Om mötet därefter beslutar att mötet utlysts på rätt sätt går det att 

fortsätta mötet. Annars tar det slut där och nytt möte får utlysas längre fram. 

Med anledning av detta förslås en inbördes ändring av föredragningslistans sex första punkter.  

Punkterna 16 och18 får med anledning av de nya kraven på könsfördelning en hänvisning till respektive 

regel gällande könsfördelningen. 
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I punkten 22 blir det med anledning av ändringar av regelnumrering hänvisning till nytt regelnummer. 

128 Valberedning 

Regel 125 som på grund av flytt fått nytt nummer 128. För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även 

inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp 

kommit fram till förslaget till ny lydelse. 

På grund av nya numreringar har också regelhänvisningar justerats. 

129 Extra SSF-möte 

Regeln har endast fått nytt nummer från tidigare 126. 

SSF-styrelsen 

130 Sammansättning 

För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 

har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 

133 Adjungering av styrelseledamot 

Tidigare regel 114 som flyttats till detta avsnitt då det de facto hör hemma under de regler som styr SSF-

styrelsen. Regeln har fått nytt nummer 133. Regeln har samma lydelse, dock har SDF utgått då det regleras i 

stadgemallen för SDF. 

134 SSF-styrelsens åligganden 

Regeln har endast fått nytt nummer från tidigare 133. 

135 Arbetsperiod 

Regeln har endast fått nytt nummer från tidigare 134. 

136 Revision 

Regeln har fått nytt nummer från tidigare 135 och regelhänvisning i första stycket justerad. 

137 Lekmannarevision 

Regel 136 som på grund av flytt fått nytt nummer 137. För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även 

inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp 

kommit fram till förslaget till ny lydelse. 

Regelhänvisning i sista stycket justerad. 
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SSF:s distriktsförbund (SDF) 

150 Verksamhetsområde, namn och indelning 

I sista stycket regleras att indelningen i SDF ska publiceras i SSF:s officiella kungörelseorgan senast vid 

kalenderårets ingång. Det kan tyckas onödigt arbete att publicera samma sak år från år och därför föreslås, 

för att underlätta i administrationen, en ändring att en sådan publicering endast behöver göras vid en 

förändring av indelningen. 

151 SDF:s stadgar 

Ny numrering från tidigare 152. Eftersom de delar som berör SDF utgått ur kapitel 1 har i regeln gjorts en 

hänvisning till den särskilda stadgemallen för SSF:s distriktsförbund (SDF). 

Övriga bestämmelser som berör SDF utgår. 

Föreningarna 

160 Medlemskap i SSF 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 170 till 160. 

Vid senaste RIM antogs följande ändringar gällande medlemskap i SSF. Med hänvisning till RIM:s beslut 

föreslås en ändring av regel 170. 

Regeln ändrad så att den ideella föreningen ska ha en hemort i Sverige. Vidare har införts att SSF får avslå en 

ansökan om medlemskap om det av särskild anledning kan antas att föreningen inte kommer at följa 

idrottens värdegrund enligt 1 kap. RF:s stadgar eller vad som i övrigt föreskrivs i RF:s eller SSF:s stadgar.  

161 Medlemskaps upphörande i SSF 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 171 till 161. 

Vid senaste RIM antogs följande ändringar gällande medlemskap upphörande i SSF. Med hänvisning till 

RIM:s beslut föreslås en ändring av regeln. 

Regeln ändrad så att till den skriftliga anmälan som föreningen ska göra till SSF ska också bifogas ett 

protokollsutdrag från det årsmöte där beslutet fattades. 

Reglerna 172—175 har på grund av justering fått nya nummer 162—165. Reglerna har inte ändrats i sak. 
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Regelkommittén (RK) 

Reglerna 180, 182, 183, 187, har på grund av omflyttning fått nya nummer 170, 172, 173, 177. Reglerna 

har inte ändrats i sak. 

171 Sammansättning 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 171 till 161. 

För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 

har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 

Prövning och överklagande av bestraffningsärenden samt överklagande av beslut som inte avser 

bestraffningsärenden 

174 Bestraffningsorgan inom SSF 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 185 till 174. 

Vid senaste RIM antogs följande tillägg och förtydligande gällande beslut som fattas i olika instanser inom 

SSF.  

För att det för den enskilde ska bli tydligt och lättare att förstå vad som beslutats och på vilka grunder. Det 

ska även bli tydligare huruvida en enskild part har rätt att klaga och ett sådant förfarande ska gå till.  

Ett beslut ska enligt det nya tillägget i regeln vara skriftligt, innehålla skälen för beslutet samt ange om part 

har rätt att överklaga beslutet. Har part rätt att klaga ska det av beslutet framgå hur detta ska ske. Av 

beslutet ska också framgå vilka ledamöter som deltagit i beslutet.  

Med hänvisning till RIM:s beslut föreslås ett tillägg i regeln. 

175 SSF:s Ansvarsnämnd 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 186 till 175. 

För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 

har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 

176 Böter 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 187 till 176. 

I samband med att Ansvarsnämnden bildades 2001 togs högsta bötesbeloppet för förening, som då var 10 

000 kr, bort eftersom bestämmelser om detta reglerades i RF:s stadgar. Enskild persons böter har varit 1/10 

av förenings högsta bötesbelopp, det vill säga 1000 kr. Nu är enligt RF:s stadgar högsta bötesbeloppet för 

förening 500 000 kr. Om man tänker att en enskilds högsta belopp fortsatt utgöra 1/10 av en förenings 

högsta belopp föreslås att summan ändra till 50 000 kr. Enligt nuvarande bestämmelse är det högsta 
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bötesbeloppet för en enskild person 1000 vilket i dagens läge inte är särskilt kännbart då böter är det 

strängaste straffet som kan utdömas.  

Om man tittar på andra SF så har både Friidrottsförbundet och Fotbollsförbundet 50000 kr som högsta 

bötesbelopp samt Orienteringsförbundet har 25 000 kr. Ishockeyförbundet utmärker sig lite där högsta 

bötesbeloppet för enskild är satt till 1 000 000 kr. 

178 Vid ekonomisk eller annan oegentlighet 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 189 till 178. 

I stället för att ha ett angivet belopp så föreslås en ändring så att regeln i stället pekar direkt mot aktuell 

bestämmelse i RF:s stadgar.  

Ordet straffavgift utbytt mot böter, då detta är den benämning som RF använder i sina stadgar 

 

Utmärkelser 

180 Hedersledamot 

Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 190 till 180. 

Bestämmelserna om att utse hedersledamöter etc. finns redan reglerade i RF stadgar 3 kap.  

5 §. Av den anledningen föreslås en ändring så att bestämmelsen pekar direkt mot RF stadgar. 

Reglerna 191—192 har på grund av omflyttning fått nya nummer 181—182. Reglerna har inte ändrats i 

sak.  
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Stadgemall för SSF:s distriktsförbund (SDF) 

Generella ändringar som gjorts i stadgemallen är att FINA ändrats till World Aquatics. 

1 kap. 3 § Verksamhetsområde 

För att förtydliga regeln så har geografiska gränser ändrats till verksamhetsområdets omfattning och om det 

omfattar ett eller flera RF-SISU distrikt eller ett eller flera län har lagts till 

2 kap. 6 § Valbarhet 

Tillagt är också den ändring som togs på RIM angående att medlemskap inte krävs för revisor och 

revisorssuppleant 

2 kap. 8 § Ärenden vid SDF-möte 

Vid den genomgång som hölls av RF-juristen Christer Pallin framkom synpunkter på ordningen av vissa 

punkter på SDF:s föredragningslista. Den ordning som nu gäller kan i ett värsta scenario innebära att 

årsmötet inte kan genomföras eftersom årsmötet inte blir beslutsför. Med anledning av detta förslås en 

inbördes ändring av föredragningslistans sex första punkter.  

Punkten 19 får med anledning av de nya kraven på könsfördelning en hänvisning till respektive regel. 

2 kap. 9 § Valberedning 

För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 

har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 

3 kap. SDF styrelsen 

3 kap. 1 § Sammansättning 

För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 

har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 
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Protokoll fört vid Simförbundsmötet den 20-21 april 2024 


Louise De Geer Konsert & Konferens, Norrköping 
 


§1 Mötets öppnande 
Lördagen den 20 april 2024 klockan 13:00. 


Förbundsordförande för Svenska Simförbundet Pia Zätterström hälsar alla varmt välkomna till 
Simförbundsmötet 2024. 


Parentation 
En tyst stund hölls för bortgångna simidrottsvänner. 


Utmärkelser 
Medaljnämndens ordförande Ingmar Lundström meddelade vilka närvarade som tilldelats 
utmärkelser varefter de mottog utmärkelsen från förbundsordförande Pia Zätterström. 


Förtjänstdiplom 
• Louise Karlsson 


Förtjänstmedalj i silver  
• Elizabeth Karlsson 


Förtjänsttecken i förgyllt silver  
• Martin Harlenbäck 
• Annika Edin 


Inledning 
Därefter förklarade Pia Zätterström den formella delen av årsmötet öppnat. 


§2 Fastställande av föredragningslista 
Mötet godkände föredragningslistan. 


§3 Fastställande av röstlängd för mötet 
Mötet godkände justeringar av fullmakterna från Katrineholms Simsällskap och Simklubben 
Elfsborg så att röstlängden omfattande 44 röster, se bilaga 1. 


§4 Fråga om mötet är utlyst i rätt ordning och tid 
Mötet utlystes 2024-01-16 via Svenska Simförbundets officiella kungörelseorgan 
www.svensksimidrott.se. 


Mötet beslutades vara i behörig ordning utlyst. 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


§5 Val av ordförande för mötet 
Valberedningens föreslog Berryl Arvehell. 


Mötet beslutade att välja Berryl Arvehell till ordförande för mötet. 


§6 Val av sekreterare för mötet 
Valberedningens föreslog Kenneth Magnusson. 


Mötet beslutade att välja Kenneth Magnusson till sekreterare för mötet. 


§7 Val av två protokolljusterare att jämte ordföranden justera mötesprotokollet  
Valberedningens föreslog Elizabeth Karlsson, och Ulrika Ljunggren. 


Mötet beslutade att välja Elizabeth Karlsson och Ulrika Ljunggren att jämte ordförande justera 
mötesprotokollet. 


§8 Val av erforderligt antal rösträknare, andra än protokolljusterare 
Valberedningens föreslog Maria Hanson och Jonas Söderberg. 


Mötet beslutade att välja Maria Hanson och Jonas Söderberg till rösträknare 


§9 Behandling av SSF-styrelsens verksamhetsberättelser för de två senaste 
verksamhetsåren 
Mötesordförande bläddrade igenom berättelserna för de två verksamhetsåren och frågade 
mötet om det fanns några frågor på dem, vilket det inte fanns. 


Mötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelserna för 2022 och 2023 samt att lägga 
dem till handlingarna. 


§10 Behandling av SSF-styrelsens årsredovisningar för de två senaste 
räkenskapsåren 
Mikael Jansson, förbundschef, och Bert-Ola Eriksson, kontaktperson för ekonomiska frågor i 
förbundsstyrelsen, gick igenom och kommenterade årsredovisningarna. 


Mötet beslutade att godkänna årsredovisningarna för 2022 och 2023 samt att lägga dem till 
handlingarna. 


§11 Behandling av revisorernas revisionsberättelser och lekmannarevisorernas 
granskningsrapporter för samma tid 
Ombuden har i förväg haft revisorernas revisionsberättelser och lekmannarevisorernas 
granskningsrapporter tillgängliga. 


Mötet beslutade att lägga revisionsberättelserna och granskningsrapporterna till 
handlingarna. 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


§12 Fråga om ansvarsfrihet för SSF-styrelsens förvaltning för samma tid 
Mötet beslutade att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för de gångna verksamhetsåren 
2022 och 2023. 


§13 Kandidatnominering för val 
Ingmar Lundström nominerade valberedningens kandidater: 


• Val av förbundsordförande, tillika ordförande i SSF-styrelsen för två år: 
Pia Zätterström, Stockholm omval 


• Val av fyra ledamöter i styrelsen för fyra år: 
Christer Magnusson, Eskilstuna omval 
Anneli Blomberg, Stockholm omval 
Louise Karlsson, Göteborg omval 
Anette Philipsson, Linköping nyval 


• Val av Revisionsbolag för två år: 
Grant Thornton Sweden AB omval 


• Val av lekmannarevisorer för två år: 
Annika Edin, Sundsvall omval 
Katarina Eckerberg Olsson, Linköping omval 
Mikael Eriksson, Jönköping nyval 


• Val av Ansvarsnämnd för två år: 
Ordförande: 
Maria Ceder, Mölndal omval 
V ordförande: 
Jörgen Hemby, Malmö omval 
Ledamöter: 
Kent Hamberg, Ängelholm omval 
Christina Hancock Bruhn, Solna omval 
Marianne Hörding, Upplands Väsby nyval 


Katarina Eckerberg Olsson presenterade lekmannarevisorernas kandidater: 


• Val av valberedning för två år: 
Ordförande: 
Bertil Ek, Arlöv omval   
Christina Berglund, Jönköping omval 
Lena Andersson Stenquist, Oxie omval 
Ingmar Lundström, Frillesås omval 
Jan Jonasson, Kvissleby omval 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


§14a Presentation av ärenden vilka getts in i den ordning som anges i regel 108 samt 
av ärenden som SSF-styrelsen hänskjutit till mötet. 
Motion 1 från Simklubben Neptun, Stockholmspolisens IF Simförening och Spårvägen 
Simförening angående möjligheten till att dela upp fullsanktionerade simtävlingar i A- 
respektive B-klassning där B-klassade tävlingar tillåts genomföras med färre antal 
funktionärer 


• Styrelsen yrkar bifall till motionen 


Motion 2 från Spårvägen Simförening angående att förändra regeln om lagsamverkan. 
• Styrelsen yrkar avslag på motionen 
• Motionären yrkar bifall på motionen 


Motion 3 från Spårvägen Simförening angående att ta bort en lydelse i beskrivningen 
av fortsättningstävling. 


• Styrelsen yrkar avslag på motionen 
• Motionären yrkar bifall på motionen 


Motion 4 från Spårvägen Simförening angående att utvärdera distriktsstrukturen i 
svensk simidrott. 


• Styrelsen yrkar bifall till motionen med en omformulerad att-sats: 
- Att styrelsen gör en uppföljning av distriktsindelningen som underlag för eventuella 
förändringar. 


Motion 5 från Simklubben Neptun angående att i den mån det är förenligt med 
internationella regler ska Svenska Simförbundet använda samma åldersgränser för 
uttagning av aktiva till junior- och ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 


• Styrelsen yrkar att med eget yttrande ska motionen anses besvarad 
• Motionären yrkar bifall på motionen 


Motion 6 från Simklubben Neptun angående att främja utvecklingen av konstsim 
genom att möjliggöra för ungdomslag med aktiva från fler än en förening att tävla vid 
internationella tävlingar inklusive mästerskap 


• Styrelsen yrkar avslag på motionen 
• Motionären yrkar bifall på motionen 


Motion 7 från Simklubben Vänersborg angående att fördela vinstpengar lika. 
• Styrelsen yrkar att med eget yttrande ska motionen anses besvarad 


Motion 8 från Simklubben Vänersborg angående att ta bort heatbegränsningar för 
parasimmare i Sverige. 


• Styrelsen yrkar att med eget yttrande ska motionen anses besvarad 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


Proposition 1 angående årsavgifter. 
• Styrelsen yrkar att propositionen bifalls med ett tillägg: 


- att ge styrelsen i uppdrag att fastställa ett alternativt namn eller en definition för 
avgiften för barn 12 år och yngre som gör det tydligt att de inte innehar en licens 
motsvarande den som krävs för att delta i en sanktionerad tävling. Denna avgift 
kommer fortsatt att vara en av de föreskrivna avgifter enligt regel 172 
Föreningsåliggande som varje förening ska betala in senast utgången av oktober 
månad varje år. 


• Markus Henningsson, Sundsvall yrkar bifall på propositionen med ett tillägg: 
Syftet med tillägget är att tydliggöra: 
- att det egna kapitalet kan minskas, men skall vara tillräckligt för att säkerställa 


verksamheten under minst två år av tillfälligt lägre intäkter 
- att det därutöver egna kapitalet ska användas till strategiska utvecklingsprojekt. 
- Att den löpande verksamheten måste balanseras avseende kostnader och intäkter. 


Propositionen bifalles med följande tilläggsyrkande: 


- Styrelsen åläggs att: 
o Fastställa vilken nivå av eget kapital som krävs för att säkerställa en 


bibehållen verksamhet även om intäkterna tillfälligt (under två år) och 
oförutsett tydligt minskar, 


o under kommande år använda därutöver överskjutande eget kapital till 
strategiska utvecklingsprojekt.  


o Utvecklingsprojekten ska särredovisas inför varje budget med syfte, mål 
och kostnad. De ska vidare efter genomförande utvärderas. 


- Styrelsen åläggs vidare att balansera den löpande verksamhetens budget över tid. 
Detta sker genom rimligt säkerställande av intäktsökningar och/eller 
kostnadsbesparingar genererade av effektivisering av verksamheten och/eller 
prioritering/nedskärning av verksamhet. 


• Daniel Söderholm, Stockholms Simförbund och Cecilia Loqvist, Upsala Simsällskap 
lämnade in varsitt yrkande som sedan drogs tillbaka av dem. 


Proposition 2 angående stadgeändringar 
• Styrelsen yrkar bifall till propositionen 


Efter genomgång av motioner och propositioner så ajournerades mötet till söndag 
klockan 09:00. 
-------- 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


Förhandlingarna återupptogs söndag klockan 09:00. Röstlängden justerades då 
Norrköpings Kappsimningsklubb inte längre var närvarande och omfattar efter 
justering 42 röster. 


§14b Beslut i ärenden vilka getts in i den ordning som anges i regel 108 samt av 
ärenden som SSF-styrelsen hänskjutit till mötet. 
Motion 1 från Simklubben Neptun, Stockholmspolisens IF Simförening och Spårvägen 
Simförening angående möjligheten till att dela upp fullsanktionerade simtävlingar i A- 
respektive B-klassning där B-klassade tävlingar tillåts genomföras med färre antal 
funktionärer 


• Mötet beslöt enligt styrelsens bifallsyrkande. 


Motion 2 från Spårvägen Simförening angående att förändra regeln om lagsamverkan. 
• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 


Motion 3 från Spårvägen Simförening angående att ta bort en lydelse i beskrivningen 
av fortsättningstävling. 


• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 


Motion 4 från Spårvägen Simförening angående att utvärdera distriktsstrukturen i 
svensk simidrott. 


• Mötet beslöt enligt styrelsen bifallsyrkande med en omformulerad att-sats: 
- Att styrelsen gör en uppföljning av distriktsindelningen som underlag för eventuella 
förändringar. 


Motion 5 från Simklubben Neptun angående att i den mån det är förenligt med 
internationella regler ska Svenska Simförbundet använda samma åldersgränser för 
uttagning av aktiva till junior- och ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 


• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 


Motion 6 från Simklubben Neptun angående att främja utvecklingen av konstsim 
genom att möjliggöra för ungdomslag med aktiva från fler än en förening att tävla vid 
internationella tävlingar inklusive mästerskap 


• Mötet beslöt enligt motionärens bifallsyrkande. 


Motion 7 från Simklubben Vänersborg angående att fördela vinstpengar lika. 
• Mötet beslöt enligt styrelsen yrkande att med eget yttrande ska motionen anses 


besvarad. 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


Motion 8 från Simklubben Vänersborg angående att ta bort heatbegränsningar för 
parasimmare i Sverige. 


• Mötet beslöt enligt styrelsen yrkande att med eget yttrande ska motionen anses 
besvarad. 


Proposition 1 angående årsavgifter. 
• Mötet beslöt enligt styrelsen yrkande att propositionen bifalls med ett tillägg: 


- att ge styrelsen i uppdrag att fastställa ett alternativt namn eller en definition för 
avgiften för barn 12 år och yngre som gör det tydligt att de inte innehar en licens 
motsvarande den som krävs för att delta i en sanktionerad tävling. Denna avgift 
kommer fortsatt att vara en av de föreskrivna avgifter enligt regel 172 
Föreningsåliggande som varje förening ska betala in senast utgången av oktober 
månad varje år. 


• Mötet beslöt också att bifalla ett tilläggsyrkande av Markus Henningsson, Sundsvall: 
Syftet med tillägget är att tydliggöra: 
- att det egna kapitalet kan minskas, men skall vara tillräckligt för att säkerställa 


verksamheten under minst två år av tillfälligt lägre intäkter 
- att det därutöver egna kapitalet ska användas till strategiska utvecklingsprojekt. 
- Att den löpande verksamheten måste balanseras avseende kostnader och intäkter. 


Propositionen bifalles med följande tilläggsyrkande: 


- Styrelsen åläggs att: 
o Fastställa vilken nivå av eget kapital som krävs för att säkerställa en 


bibehållen verksamhet även om intäkterna tillfälligt (under två år) och 
oförutsett tydligt minskar, 


o under kommande år använda därutöver överskjutande eget kapital till 
strategiska utvecklingsprojekt.  


o Utvecklingsprojekten ska särredovisas inför varje budget med syfte, mål 
och kostnad. De ska vidare efter genomförande utvärderas. 


- Styrelsen åläggs vidare att balansera den löpande verksamhetens budget över tid. 
Detta sker genom rimligt säkerställande av intäktsökningar och/eller 
kostnadsbesparingar genererade av effektivisering av verksamheten och/eller 
prioritering/nedskärning av verksamhet. 


Proposition 2 angående stadgeändringar 
• Mötet beslöt enligt styrelsen bifallsyrkande till propositionen. 


§15 Val på två år av förbundsordförande tillika ordförande i SSF-styrelsen. 
• Mötet valde Pia Zätterström till förbundsordförande tillika ordförande i SSF-styrelsen för 


två år. 







 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


§16 Val på fyra år av fyra ledamöter i SSF-styrelsen. 
• Mötet valde Christer Magnusson, Anneli Blomberg, Louise Karlsson och Anette Philipsson till 


ledamöter i SSF-styrelsen för fyra år. 


§17 Val på två år av en revisor och en revisorssuppleant eller ett revisionsbolag. 
• Mötet valde Grant Thornton Sweden AB som revisionsbolag för två år. 


§18 Val av lekmannarevisorer för två år. 
• Mötet valde Annika Edin, Katarina Eckerberg Olsson och Mikael Eriksson till 


lekmannarevisorer för två år. 


§19 Val av Ansvarsnämnd för två år. 
• Mötet valde till Ansvarsnämnden Maria Ceder som ordförande, Jörgen Hemby 


som vice ordförande samt till ledamöter Kent Hamberg, Christina Hancock Bruhn 
och Marianne Hörding för två år. 


§20 Val av valberedning för två år. 
• Mötet valde till valberedning Bertil Ek som ordförande samt till ledamöter Christina 


Berglund, Lena Andersson Stenquist, Ingmar Lundström och Jan Jonasson för två 
år. 


§21 Antagande av officiellt kungörelseorgan för SSF. 
• Mötet beslöt att www.svensksimidrott.se är förbundets officiella kungörelseorgan. 


§22 Fastställande av årsavgift. 
• Mötet beslöt enligt tidigare beslutad proposition 1 ovan. 


§23 Redovisning av långsiktiga och kortsiktiga mål samt ekonomisk planering. 
Styrelsen redovisade sina långsiktiga och kortsiktiga mål samt ekonomisk planering. 


§24 Mötet avslutas 
Mötesordförande Berryl Arvehell avslutade mötet och lämnade tillbaka mötesklubban till 
förbundets ordförande Pia Zätterström. 


Avgående styrelseledamoten Staffan Tell avtackades av förbundsordförande.  


Mötesordförande Berryl Arvehell, möstessekreterare Kenneth Magnusson och 
arrangörsansvarig Helena Bengtsson tackades för arbetet vid simförbundsmötet. 


 


Ordförande    Sekreterare 


Berryl Arvehell   Kenneth Magnusson 


Justerare    Justerare 


Elizabeth Karlsson   Ulrika Ljunggren  



http://www.svensksimidrott.se/





 
 
 


 
 
 
 


                                                                                                                                                                                                             
  
                                                                 


Bilaga 1 
Organisation Ombud Röster 
Helsingborgs Simsällskap Elizabeth Karlsson 2 
Jönköpings Simsällskap Christin Berglund 1 
Jönköpings Simsällskap Mikael Eriksson 1 
Katrineholms Simsällskap Klara Eriksson 2 
Kungsbacka Simsällskap Petter Sikén 2 
Linköpings Allmänna Simsällskap Roger Smedbäck 1 
Linköpings Allmänna Simsällskap Cecilia Glawing 1 
Malmö Kappsimningsklubb Johan Gustavsson 1 
Malmö Kappsimningsklubb Lars Hagerström 1 
Mellansvenska Simförbundet Sven-Åke Gustafsson 1 
Mölndals Allmänna Simsällskap Lindakatarina Ek 2 
Njurunda Simsällskap Annika Edin 2 
Norrköpings Kappsimningsklubb Katarina Nyman 2 
Norrlands Simförbund Anton Kallio 1 
Simklubben Elfsborg Jonas Söderberg 2 
Simklubben Laxen Jeanette Andersson 2 
Simklubben Neptun Nils Jörgen Larsen 2 
Simklubben Vänersborg Lars Persson 2 
Skånes Simförbund André Berg 1 
Spårvägen Simförening Stefan Lönngren 2 
Stockholms Simförbund Daniel Söderholm 1 
Sundsvalls Simsällskap Markus Henningsson 2 
Upsala Simsällskap Cecilia Loqvist 2 
Väsby Simsällskap Sophie Lai 2 
Västsvenska Simförbundet Ulrika Ljunggren 1 
Växjö Simsällskap Helene Eriksson 2 
Wisby Simsällskap Joakim Rundqvist 2 
Östsvenska Simförbundet Katarina Eckerberg Olsson 1 
Totalt  44 
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2024/1 
Motion angående möjligheten till utredning om att dela upp fullsanktionerade 
simtävlingar i A- respektive B-klassning där B-klassade tävlingar tillåts genomföras 
med färre antal funktionärer  
 


Bakgrund  
I fotboll kan man spela matcher och seriespel med ca 40 aktiva på högsta nivå med hjälp av 8 
funktionärer. Inom simningen är förhållandena stort sett de omvända. Varje tävlingstillfälle kräver 
ett mycket stort antal funktionärer. För att motivera sina medlemmar och skapa bra 
förutsättningar för utveckling har de flesta simklubbar ambitionen att arrangera simtävlingar av 
god kvalitet. Simtävlingar är för många föreningar viktiga intäktskällor. Att arrangera egna tävlingar 
kan också medföra besparingar då klubben inte behöver spendera pengar på att skicka i väg sina 
simmare till arrangemang i andra delar av länet eller landet. Det nyss nämnda gäller speciellt 
mästerskapstävlingarna och besparingarna som en storstadsklubb gör genom att arrangera en 
tävling kommer då också andra klubbar i samma stad till del.  
 
Många mindre föreningar har inte möjlighet att vara med och dela på bördan att arrangera 
tävlingar. De har inte tillräckligt med föräldrar eller simhallar som är anpassade för mästerskap. Det 
medför tyvärr att de klubbar som har möjlighet att ta hand om mästerskapstävlingar på ungdoms-, 
junior- och seniornivå upplever ett mycket hårt tryck på sin ”funktionärspool”. Samtidigt är de 
ideellt engagerade funktionärerna den i särklass viktigaste resursen för ett lyckat arrangemang.  
 
Enligt vår erfarenhet upplever många klubbar stora utmaningar i att bemanna simtävlingar med 
fullt regelverk, såväl inbjudningstävlingar som distriktstävlingar (exempelvis UGP och DM), med 
utbildade tävlingsfunktionärer. I princip utan undantag krävs frekventa uppmaningar och 
vädjanden in i det sista. Det är vanligt att rekrytering behöver ske på läktaren under den aktuella 
tävlingens insim för att få till full bemanning. Avbytare och reserver är en lyx som knappt 
förekommer. Situationen skapar stor stress.  
 
Vi kan konstatera att man i flera andra länder genomför kvalitativa simtävlingar med färre 
funktionärer än vad vi i Sverige gör idag. I exempelvis USA har man valt att ha tre olika klasser eller 
nivåer på simtävlingar. En ”A-klass” för amerikanska mästerskap (NCAA etc), en ”B-klass” för 
college divisionerna och s k conference meets och sen en ”C- klass” som gäller dels för tävlingar i 
skolor i lägre divisioner i skolsystemet, dels när skolor möter varandra i s k dual meets eller interna 
träningstävlingar inom skolan. För de tre olika klasserna är minimikravet för antalet funktionärer 
30, 20 respektive 16 st.  
 
Som jämförelse till det amerikanska systemet kan nämnas att när Neptun arrangerade SUM-SIM i 
Eriksdalsbadet i december 2023 så tillsattes fler funktionärsfunktioner än vad det amerikanska 







  
 


 


regelverket kräver för arrangerande av de amerikanska mästerskapen. D v s fler än på tävlingar där 
världens bästa simlag tas ut inför OS, VM och andra internationella mästerskap och där 
världsrekord regelbundet slås. Noterbart är att även i amerikanska B-klassade tävlingar ges 
möjligheten att slås rekord.  
I våra klubbar vill vi utveckla simningen i riktningen att det ska vara enkelt för ideella krafter att 
engagera sig i föreningen och engagemanget ska bygga på vilja och glädje. Vi tror att det förslag 
som vi konkretiserar nedan skulle bidra till den utvecklingen.  
Vidare vill och behöver vi värna om våra funktionärer. Vi tror också att det vore bra om simmarna 
kunde erbjudas ett större antal tävlingar under säsongen.  
 
Bedömning  
Det är viktigt att inte i någon betydande mån reducera antalet tävlingstillfällen där simmarna har 
möjligheter att slå ”godkända” personliga rekord och klara kvaltider till ex vis SUM-SIM och JSM. 
Genom att dela upp tävlingar i en A- respektive B-klassning skulle simmarna fortfarande kunna få 
tillgång till samma eller även ett ökat antal tävlingar med bra kvalité. Inga nationella eller 
internationella rekord skulle visserligen kunna slås på de B-klassade arrangemangen men då 
antalet rekord som kommer slås på den typ av tävlingar som vi ser framför oss skulle få en B-
klassning förvandlingen är försvinnande litet tror vi inte att det skulle utgöra något verkligt 
problem.  
 
Om färre antal funktionärer skulle behövas till varje tävling skulle flera klubbar kunna arrangera 
tävlingar, och de större klubbarna skulle få ett mindre slitage både på sina funktionärer och på de 
(ofta också helt ideella) krafter som idag kämpar hårt med att på bemanna tävlingarna på ett bra 
sätt. Vi bedömer att det kraftigt skulle underlätta arrangerandet av många tävlingar, framför allt 
tävlingar i 25m bassäng, och ha positiva effekter på en stor del av de fullsanktionerade tävlingarna i 
landet. I de yngre åldrarna är förslaget dessutom i linje med slopande av resultatlistor för barn 
under 12 (då det finns en samsyn kring att resultaten inte är det viktigaste på den nivån).  
 
Förslag till beslut, yrkande  
Simklubben Neptun, Stockholmspolisens IF Simförening och Spårvägen Simförening föreslår 
gemensamt att: 


• Svenska Simförbundet utreder möjligheten att dela upp fullsanktionerade simtävlingar i en 
A-respektive B-klass. B-klassade arrangemang föreslås genomföras med färre antal 
funktionärer.  


 
Inom ramen för den utredningen se över möjligheten att:  


• Låta en vändningskontrollant ansvara för två banor  


• Minska antalet bandomare  


• Delegera skötande av skyltvisning på långdistanslopp till simmarens klubbkamrater (något 
som tillåts ibland annat USA)  







  
 


 


• Göra det mer allmänt känt att tävlingens starter kan och kanske bör ha andra uppgifter 
under loppen. Ex vis såsom bandomare, vilket tillåts i bland annat USA  


• Låta pojk- och flicklag simma i samma heat  


• Låta långlopp genomföras med killar och tjejer i samma heat (eventuellt med tom bana 
emellan)  


• Låta långlopp i långbana genomföras med två simmare på samma bana med start från 
varsin del av 50 meters bassängen eller med given tidslucka och ta fram riktlinjer för 
tillvägagångssättet så det går till likadant i hela landet  


 
 
 
För Simklubben Neptun Niels Jörgen Larsen / njl.stk@gmail.com / 073 422 1583  
För Stockholmspolisens IF Simförening Sverker Falk / sverker.falk@polisensimning.se  
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
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Styrelsens yttrande 
 
Motionärerna vill att Simförbundet utreder hur vi kan underlätta funktionärsbemanningen vid 
simtävlingar. Styrelsen ställer sig bakom att en sådan utredning genomförs. 


 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar bifall på motionen. 
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Motion om att förändra regeln om lagsamverkan 
 
Bakgrund 
Lagsamverkan infördes 2018 efter en motion från S71 om ”klubbsamverkan”. Detta för att ge 
möjlighet för fler att uppleva glädjen av att simma lagkapp. Vi ställer oss positiva till intentionen 
och förstår värdet av att även mindre föreningars simmare får möjlighet att simma lag. 
Två föreningar kan i och med detta gå ihop och delta på SM, JSM och SUMSIM. De kan simma 
finaler och vinna medaljer. 
Lagsamverkan har på många sätt varit positivt och använts på ett klokt sätt av föreningar. 
Dessvärre har regeln också fått konsekvenser som varken var tänkta eller är önskvärda i och med 
att lagsamverkanslag placerat sig högt upp i resultaten. Lågvattenmärket nåddes vid långbane-SM 
2022 när ett seniorlag från Västerås och ÖSA vann senior-SM. 
 
Motivering 
I de fall där medaljer och placeringar är aktuella för ett samverkanslag kan man på goda grunder 
anta att simmare i dessa lag är på en så pass hög nivå att ”få möjlighet att simma lag” inte är det 
viktigaste. 
Vid varje lagsamverkan finns det en eller flera potentiella lagsimmare i hemmaföreningen som inte 
kommer få simma. Finns inte dessa simmare i hemmaföreningen ska självklart lagsamverkan 
tillåtas men grunden för en lagsamverkan måste vara att simma, inte vinna. 
Bedömning 
En förändring av regeln om lagsamverkan enligt denna motion skulle ge fortsatt möjlighet för lag 
att samverka, delta på mästerskap och uppfylla allt det motionen 2018 syftade till men samtidigt 
hindra föreningar att missbruka regeln. 
Förslag till beslut 
 
Vi föreslår att: 
Begränsa lagsamverkan till deltagande utom tävlan på nationella mästerskap. 
 
 
 
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
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Styrelsens yttrande 
 
Till SSF-mötet 2018 inkom en motion från föreningen S 71 om att på våra mästerskap kunna ha en 
klubbsamverkan, dvs att två föreningar skulle kunna tävla på ett mästerskap som en gemensam 
förening. Styrelsens svar, som också blev mötets beslut, var att utreda frågan vidare. 
 
Styrelsen beslutade senare om en prövoperiod under 2020 med en mer begränsad samverkan, 
endast i lagsimning. Tyvärr kom pandemin emellan och prövoperioden förlängdes i två omgångar. 
Styrelsen tog vid sitt möte 11 mars 2023 del av en utvärdering av prövoperioden. Styrelsen tog också 
beslut om att permanenta lagsamverkan med några förändringar som kungjordes i april 2023. En 
sådan förändring var att i reglerna skriva in att en förening som kan ställa upp med ett eget kvalat 
lag i en gren inte kan ingå samverkan med en annan förening i den grenen.  
 
Med tanke på att den nya regeln har bara haft cirka ett år att verka och det behöver gå längre tid 
innan man kan se effekten av förändringen yrkar styrelsen avslag på motionen. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar avslag på motionen. 
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Motion om att ta bort en lydelse i beskrivning av fortsättningstävling 
 
Bakgrund 
I och med att fortsättningstävlingar blev verklighet har möjligheten att arrangera tävlingar på ett 
enkelt och bra sätt öppnats upp för föreningar runt omkring i landet. Tävlingarna genomförs 
enklare och leder med stor sannolikhet till att fler provar på och stannar kvar i vår idrott. Med en 
rimligare funktionärsbemanning är det roligare och lättare att få till tävlingar. 
 
Motivering 
För att kunna fortsätta utveckla konceptet och göra det än mer attraktivt är det nu dags att ta bort 
lydelsen; ”Tider från fortsättningstävling som registreras i Tempus, går att använda som 
anmälningstid för alla andra tävlingar förutom mästerskapstävlingar och Grand Prix. Observera 
dock, att det är tävlingsarrangören som beslutar om vilka tider som de tillåter som 
anmälningstider” 
 
Bedömning 
Vi motionärer har stor tilltro till föreningar, simtränare, ledare, funktionärer och simmare runt 
omkring i hela Sverige. Därför ser vi med tillförsikt fram emot att ta bort en lydelse i beskrivningen 
av fortsättningstävlingar. 
Den enda risken som vi ser är att en simmare skulle dyka upp på ett nationellt mästerskap för att 
där eventuellt bli diskad vilket ingen förening, simtränare, funktionär, ledare eller simmare är 
intresserad av. Därför är vår bedömning att det skulle vara på det stora till gagn för svensk simning 
om lydelsen ströks. 
Vidare är det vår bedömning att ingen regelförändring behövs om motionen bifalles. 
 
Förslag till beslut 
Vi föreslår att: 
Ta bort lydelsen: ”Tider från fortsättningstävling som registreras i Tempus, går att använda som 
anmälningstid för alla andra tävlingar förutom mästerskapstävlingar och Grand Prix. Observera 
dock, att det är tävlingsarrangören som beslutar om vilka tider som de tillåter som 
anmälningstider” från beskrivningen av fortsättningstävling. 
 
 
 
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
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Styrelsens yttrande 
 
Fortsättningstävling är framför allt en tävling för barn 12 år och yngre, och där tillämpas färre 


regler. Detta för att barn ska vilja och våga tävla utan risk för att bli diskvalificerad om de skulle 


glömma bort, eller göra ett misstag under loppen. Dessa tävlingar är inte menade som kvaltävlingar 


till mästerskap. Däremot är tiderna uppnådda på fortsättningstävling möjliga att använda som 


anmälningstider på tävlingar där arrangören godkänner det. 


Tävlingar för barn är enklare, snabbare och lättare att genomföra. Det krävs färre funktionärer, och 


reglerna är färre än på tävlingar med fullt regelverk. Tiderna uppnådda på dessa tävlingar kan vara 


missvisande då vissa felaktigheter godkänns.  


Riktlinjerna för tävlingar i simning för barn infördes 2022 och de kommer att utvärderas efter att 


de har varit verksamma under en tid. Styrelsen anser att frågor som den motionären berör kan 


komma att ingå i en sådan utvärdering.  


 
Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 
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Motion om att utvärdera distriktsstrukturen i svensk simidrott 
 
Bakgrund 
2008 gjordes en demokratiutvärdering som ledde fram till den nuvarande distriktsindelningen. 
Distrikten är idag en central del av det vi kallar Svensk simidrott men även det som ger upphov till 
många åsikter och synpunkter. 
 
Motivering 
Den stora förändringen som gjordes i och med de nya distrikten gjordes givetvis med goda 
intentioner. Efter drygt 15 år är det på sin plats att utvärdera för- respektive nackdelar med 
varande distriktsordning. Motionärerna önskar en omfattande utvärdering av rådande 
distriktsindelning som underlag för att ge Svensk simidrott bästa möjliga förutsättningar att 
utvecklas in i framtiden. 
 
Bedömning 
Motionärerna tar inte ställning till huruvida distrikten ska vara fler, färre, oförändrade eller tas bort 
helt. Däremot är vår bedömning att mer kunskap behövs. 
Förslag till beslut 
 
Vi föreslår att uppdra styrelsen i SSF att: 
Göra en gedigen utvärdering av distriktsindelning som underlag för eventuell förändring. 
 
 
 
För Spårvägen Simförening Stefan Lönngren / stefan.lonngren@sparvagensim.se 
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Styrelsens yttrande 


 
Styrelsen delar motionärens ambition att vilja utveckla och förbättra distriktens arbete i Svensk 
Simidrott. Distrikten har viktiga uppgifter för Svensk Simidrott inom områden som t ex tävlingar, 
träningsläger och utbildningar av ledare och funktionärer. Styrelsen anser dock inte att det är 
organisationens utformning som är den mest avgörande frågan när det gäller att stärka distriktens 
arbete. Styrelsen ser därmed inte att vi i nuläget ska prioritera våra resurser på att göra en ny 
organisationsutredning. Styrelsen och kansliet har redan påbörjat ett arbete med att se över det 
centrala stödet för utveckling och hur det bäst kan användas för att ge både distrikten och dess 
medlemsföreningar ett så effektivt stöd som möjligt, för att möta framtida utmaningar och behov. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar avslag på motionen. 
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Motion om att i den mån det är förenligt med internationella regler ska Svenska 
Simförbundet använda samma åldersgränser för uttagning av aktiva till junior- och 
ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 
 
Bakgrund 
Svenska Simförbundet har i nutid använt, och avser att under 2024 fortsatta använda, olika 
åldersgränser för uttagning av aktiva till junior- och ungdomslandslag inom förbundets olika 
idrotter. 
 


Två exempel: 
1. För EJM så skiljer uttagningsåldrarna som förbundet har fastställd sig åt mellan simning och 


konstsim. Här får man vara ett år yngre inom konstsimmet 
2. För UEM för konstsim, om man jämför med tex NUM för simningen, så är kriterierna lika för 


pojkar inom simning och konstsim, men ej för flickor 
 


Det är svårt att förstå rimligheten i olika åldersgränser och särskilt för de simidrotterna med få 
tävlande på elitnivå kan de olika kriterierna skapa en upplevelse av negativ särbehandling av 
enskilda aktiva. Det är samtidig inte lätt att genomskåda om skillnaden i åldersgränser beror på 
skillnader i internationella riktlinjer (t.ex. riktlinjerna för den specifika tävlingen) eller om skillnaden 
beror på beslut fattat på svensk nivå. 
Barnrättsperspektivet är självklart viktigt vid planering av aktiviteter för minderåriga, men samtidig 
är det viktigt att bekräfta att perspektivet och principerna inte kan skilja sig mellan simidrotterna. 
 
Bedömning  
Förslaget om likartade åldersgränser (i den mån det är förenligt med internationella regler) är i sig 
själv logisk och säkrar en transparens, samt ett konsekvent agerande från förbundet i känsliga 
frågar om uttagning till landslag. Förslaget är därmed främjande för elitidrotternas motivation och 
därmed till fördel för idrotten på junior- och ungdomsnivå på tvärs genom de olika simidrotterna. 
 
Förslag till beslut, yrkande  
Simklubben Neptun föreslår att i den mån det är förenligt med internationella regler ska Svenska 
Simförbundet använda samma åldersgränser för uttagning av aktiva till junior- och 
ungdomslandslag inom förbundets olika simidrotter. 
 
 
 
För Simklubben Neptun Niels Jörgen Larsen / njl.stk@gmail.com / 073 422 1583 
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Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen välkomnar motionärens engagemang och förslag rörande åldersgränser för uttagning till 
junior- och ungdomslandslag inom våra olika simidrotter. För att säkerställa en enhetlig och 
genomtänkt bedömning över dessa åldersgränser, föreslår styrelsen att ärendet utreds vidare. 
  
Vi anser att detta ärende är relevant att inkludera i det kommande arbetet med Simidrottslinjen, 
där vi strävar efter att utforma riktlinjer som främjar en samstämmig och rättvis utveckling inom 
samtliga simidrotter. Simidrottslinjen kan ses som ett stöd, ett hjälpmedel och ett underlag för 
utveckling och utbildning inom samtliga simidrotter.    
 
 


Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 
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Motion om att främja utvecklingen av konstsim genom att möjliggöra för 
ungdomslag med aktiva från fler än en förening att tävla vid internationella 
tävlingar inklusive mästerskap.  
 
Bakgrund  


Svenska Simförbundet har beslutat att endast lag med konstsimmare från samma förening, och 
med minst 8 konstsimmare, kan bli uttaget till internationella ungdomstävlingar (aktuellt för UEM 
2024, konstsimmare födda 2009–2010 (flickor) och 2008–2010 (pojkar)). Motiveringen till detta är 
bland annat: För våra yngre konstsimmare ska fokus ligga på träning, utveckling och att skapa 
trygghet inom den egna föreningen. Dessutom ska vi minimera resande och succesivt låta 
konstsimmarna mogna in i tävlingssammanhang.  
 


I dag finns ingen förening inom Sverige som kan nå upp till det antal aktiva för ett lag och som 
dessutom klarar uttagningskriterierna till en internationell tävling.  
 


Sveriges konstsimsföreningar är få och har redan idag ett nära samarbete med varandra. Behovet 
av antal sammankomster för att träna tillsammans inför en gemensam lagtävling kan planeras och 
minimeras utifrån reslängd och de aktivas nivå.  
 


Att tillåta gemensamma ungdomslag skulle också vara ett steg i att likställa konstsimmet med de 
andra simidrotterna, t.ex. simning och vattenpolo, även på ungdomsnivå.  
 
Bedömning  


Genom att tillåta lag med aktiva från flera föreningar ger vi flera aktiva möjligheter att utveckla en 
bredare uppsättning färdigheter och erfarenheter. Det främjar en positiv lärandemiljö där individer 
kan dra nytta av varandras styrkor och kunskaper. Samtidigt öppnar det upp för möjligheter till 
ökad vänskap och kamratskap över föreningsgränserna. Detta kommer inte bara att gynna de 
aktiva utan också stärka simidrottens roll som en samlande kraft i samhället genom att vi öppnar 
dörren till en mer inkluderande idrottsvärld för framtiden. Samtidig stärks bredden och 
mångfalden inom svensk konstsimning, genom att man undviker att ungdomsidrottare från mindre 
föreningar – för att få tävla internationellt - byter till en större förening och att elitidrotterna 
därmed samlas i enbart ett fåtal storstadsföreningar.  
 
Förslag till beslut, yrkande  
Simklubben Neptun föreslår att regeln att endast aktiva från samma förening kan bilda ungdomslag 
tas bort för att möjliggöra att flera aktiva från flera föreningar får möjlighet att delta vid 
internationella ungdomstävlingar inklusive mästerskap.  
 
 


För Simklubben Neptun Niels Jörgen Larsen / njl.stk@gmail.com / 073 422 1583 
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Styrelsens yttrande 


Svenska Simförbundets konstsimsutskott (KU) har beslutat att lag på ungdomsnivå, vilka strävar 
mot att tävla för landslaget i internationella ungdomsmästerskap, endast får bestå av 
konstsimmare från samma förening. Detta beslut fattades efter en genomgång av resultatet från 
en inventering bland nuvarande och tidigare landslagsaktiva. Inventeringen visade att många aktiva 
upplevde att de reste för mycket under landslagstiden, vilket enligt KU inte främjar hållbart 
idrottande. Dessutom har föreningsledare från deltagande föreningar påpekat att deras aktiva blir 
slitna och ibland sjuka efter landslagslägerhelger. 
 
Tittar man på KU:s motivering och gör jämförelser till simidrotten vattenpolo. Inom vattenpolon 
samlas ungdomar i U15 - landslaget tre gånger per år för läger och träning. Jämfört med 
konstsimmets krav på frekventa helgläger, upp till en gång per månad eller oftare, framstår 
vattenpolons elitsatsning som mindre belastande. En allt för intensiv elitsatsning inom 
konstsimmets ungdomsålder anses inte eftersträvansvärt. Detta baseras på svensk konstsimnings 
utvecklingstrappa där man först inträder i utvecklingsstadium 6 - träna för att prestera, vid 15 års 
ålder. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse yrkar avslag på motionen. 
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Motion om att fördela vinstpengar lika 
 
Bakgrund 
I dagens sim Sverige tävlar inte alla på lika villkor när det gäller fördelning av prispengar. Ser man 
på fördelning när det gäller de Grand Prix som arrangeras av simförbundet så finns det t.ex 
grenpriser men det står att dessa inte gäller för parasimmare, (se inbjudan SGP-3 2023 inbjudan 
SV.pdf). När det gäller prestationspriser så får herrar 50.000kr att dela på, damer 50.000kr 
men för parasimmare gäller 6000kr som ska delas mellan herrar och damer. 
 
Motivering 
Med bakgrunden beskriven ovan så diskrimineras parasimmarnas prestationer enligt 
diskrimineringslagen, direkt 
diskriminering (https://www.riksdagen.se/sv/dokument-och-lagar/dokument/svensk-
forfattningssamling/diskrimineringslag-2008567_sfs-2008-567/). Vi vill att förbundet ska följa 
diskrimineringslagen även gällande vinstpengar. 
 
Bedömning 
Förslag till indelning är att alla simmare, para eller frisk ska få fullt grenpris om det är 6 eller fler 
deltagare och halverad 
summa om det är färre än 6 deltagare. För prestationspris så finns det tre förslag: 


1. För fullt prestationspris måste det vara 10 eller fler deltagare för både herrar och damer 
inom frisk och para, är det färre än 10 deltagare så delas bara halva summan ut. 


2. För prestationspris så måste en utsatt minsta FINA poäng uppnås för frisk-simmare och en 
utsatt minsta WPS poäng uppnås för parasimmare. Summan ska vara samma för alla, 
damer, herrar, frisk-simmare, parasimmare. 


3. Arbeta upp en poängsättning av FINA och WPS som kan göras likvärdig mellan frisk-
simmare och parasimmare så att alla simmar mot varandra där alla damer simmar mot 
varandra och alla herrar simmar mot varandra oavsett om man är frisk-simmare eller inte. 
 


I Bergen Swim Festival, Norge så har man gjort följande indelning. Är det 6 eller fler parasimmare i 
en gren så tävlar de om samma summa som för frisk-simmare, är det färre så halveras summan. 
För prestation så är det samma summa för frisksimmare 
som parasimmare men för parasimmarna så är det både dam och herr samt att det måste vara 
minst 10 st paradeltagare under tävlingen för att priset skall delas ut. (Läs mer om prispengar 
indelningen för Bergen Swim Festival i bifogat dokument: 
Bergen_Swim_Festival_2024_engelsk_oppdatert3010_1.pdf) 
  







  
 


 


Förslag till beslut, yrkande 
Simklubben Vänersborg anser att Svenska Simförbundet borde utreda och se över fördelningen av 
vinstpengar på förbundets 
arrangerade tävlingar för att bli mer jämställd. 
 
 
 
För Simklubben Vänersborg, Niclas Dagson / skv.ordforande@gmail.com 
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Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen är positiva till att undersöka förutsättningar kring om det är möjligt att hitta ett system 
för att fördela vinstpengar på ett annat sätt än vad som görs idag. Dagens fördelning är baserad på 
proportionerlig fördelning kopplat till antalet anmälda. 
 
 
Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 
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Ta bort heatbegränsningar för parasimmare i Sverige 
 
Bakgrund 
I dag så har inte alla parasimmare möjlighet att få åka på “vanliga” tävlingar som arrangeras inom 
Svensk simidrott och deras medlemmar då många arrangörer använder sig av heatbegränsningar 
för att “passen på tävlingen inte ska bli för långa”. Då många av parasimmarna inom förbundet inte 
simmar lika snabbt som “frisk-simmare” så har de svårt att klara tiderna som blir de som begränsar 
tävlingar. 
 
Motivering 
Beskriv problemet i frågan. Varför finns det ett behov för Svenska Simförbundet att anta 
motionen? Diskutera även vilka eventuella hinder som kan komma att uppstå. 
 


Vi ser att heatbegränsning kan ses som indirekt diskriminering enligt diskrimineringslagen, 
(https://www.riksdagen.se/sv/dokument-och-lagar/dokument/svensk-
forfattningssamling/diskrimineringslag-2008567_sfs- 
2008-567/), då heatbegränsning missgynnar parasimmare. 
 
Bedömning 
När heatbegränsningar används på tävlingar arrangerade inom svensk simning så måste ett extra 
heat skapas om  
parasimmare är anmäld där hen inte klarar utsatt tidsgräns. I detta extra heat anmäls de 
parasimmare som inte klarar tid för 
begränsning och sedan fyller man upp heatet med frisk-simmare. Då det i förbundet inte är många 
parasimmare som tävlar ökar tiden marginellt för ett simpass och det ser även till att antalet frisk-
simmare som får tävla är några fler. 
Noterbart är att Skånesim införde detta förslag redan 2022 samt Västsvenska som har haft denna 
lösning sedan i början av hösten. 
 
Förslag till beslut, yrkande 
Simklubben Vänersborg anser att Svenska Simförbundet borde besluta enligt bedömning ovan. 
 
 
 
För Simklubben Vänersborg, Niclas Dagson / skv.ordforande@gmail.com 
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Styrelsens yttrande 
 
Simidrottare ska behandlas lika oavsett om de har en funktionsnedsättning eller inte. Svensk 


Simidrott strävar efter att alla simtävlingar ska vara integrerade förutom i några få undantag där 


det är särskilt motiverat så som renodlade paratävlingar. 


Förbundets tävlingar: 


Vi har i dialog med parasimningen valt att dela upp våra svenska mästerskap i kortbana i två 


separata tävlingar medan långbanemästerskapet är integrerat. För SM och GP i långbana finns 


kvaltider framtagna anpassade för parasimmare. Swim Open är öppet för parasimmare på 


landslagsnivå. 


 


Övriga tävlingar: 


Flera tävlingar som genomförs i Sverige har fler anmälningar än vad det finns plats till. Därför 


behöver ibland begränsningar göras i startlistan. Oftast bestämmer arrangören hur många simmare 


som kan antas i respektive gren. Det är då viktigt att simmarna inte rangordnas i strikt tidsordning 


utan arrangören måste ta hänsyn till parasimmarnas relativa prestation gentemot övriga simmare. 


Samtidigt ska det heller inte vara givet att alla parasimmare, oavsett tidigare prestation, ska ha en 


plats i startlistan. 


I säsong- och tävlingsplaneringen 2025-2028 har extra hänsyn tagits till att ytterligare inkludera 


parasimningen. Ett mål med arbetet är att distrikt och föreningar ska kunna bidra till att öka 


inkluderingen och stimulera alla föreningsmedlemmar i Sverige på ett likvärdigt sätt. 


 


Svenska Simförbundets styrelse anser med detta motionen besvarad. 


 







+46(0)10-476 53 00


Heliosgatan 3 
120 30 Stockholm


svensksimidrott.s e


Organisation s numme r
802002-9719


 


26 mars 2024 


 


SIMFÖRBUNDSMÖTE 


 


20 - 21 april 2024 


 


PROPOSITIONER 


  







  
 


 


            2024/1 


Årsavgifter 


Avgifterna till Svenska Simförbundet har varit oförändrade sedan årsmötet 2007, med undantag för 
medlemsavgiften per medlem, som har förändrats vid ett tillfälle. 2018 justerades den avgiften 
från 10kr till 15kr per medlem med en plan för fortsatta höjningar. Åren under och efter pandemin 
har det funnits olika pandemirelaterade stöd som gjort att avgiftshöjningar inte ansetts 
nödvändiga.  


När styrelsen nu gör sin långsiktiga ekonomiska planering identifieras ett behov av att justera 
avgifterna enligt plan och låta dem följa en rimlig uppräkning över tid. Mer och mer medel från 
Riksidrottsförbundet blir ändamålsbestämda och riktade medel. Intäkterna som kommer via 
avgifter blir därmed allt mer viktiga ”fria medel” för att kunna genomföra utveckling, satsningar 
och stöd med fokus på våra föreningar och simidrottare.  


Styrelsen föreslår därför årsmötet att förändra avgifterna i linje med förslaget. 


 


Nuvarande avgifter 


Medlemsavgifter: 


Medlemsföreningar (med året runt verksamhet) betalar 500 kr/år i fast medlemsavgift och 15:-
/medlem/år* i rörlig medlemsavgift, upp till maximiantalet 3000 medlemmar. 
 
Andra medlemsföreningar (med temporär verksamhet) betalar 100 kr/år i fast medlemsavgift och 
ingen rörlig medlemsavgift. 
 
Licensavgifter: 


Underlaget för det aktuella årets licensavgifter, baseras på registrerade uppgifter i Tempus per den 


31/12 från föregående år. Licensavgifterna faktureras under januari månad och ska betalas senast 


sista februari. 


Nuvarande licensavgifter: 
150 kronor för barn 12 år och yngre* 
225 kronor för ungdom 13-16 år* 
300 kronor för 17 år och äldre* 
300 kronor för masterssimidrottare 
* ålderskategori bestäms av den ålder simidrottaren uppnår under debiteringsperioden. 
 







  
 


 


Förslag till årsavgift från 2025: 


Medlemsavgifter: 
Medlemsföreningar (med året runt verksamhet) betalar 1000 kronor/år i fast medlemsavgift och 
20 kronor/medlem/år* i rörlig medlemsavgift, upp till maximiantalet 3000 medlemmar. 
 
Andra medlemsföreningar (med temporär verksamhet) betalar 200 kronor/år i fast medlemsavgift 
och ingen rörlig medlemsavgift. 
 
Licensavgifter: 
Underlaget för det aktuella årets licensavgifter, baseras på registrerade uppgifter i Tempus per den 
31/12 från föregående år. Licensavgifterna faktureras under januari månad och ska betalas senast 
sista februari. 
 
Förslag licensavgifter: 
150 kronor för barn 12 år och yngre* 
250 kronor för ungdom 13-16 år* 
350 kronor för 17 år och äldre* 
350 kronor för masterssimidrottare 
* ålderskategori bestäms av den ålder simidrottaren uppnår under debiteringsperioden. 
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Stadgeändringar  
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Bilaga 1 
 
Läsanvisning till förslag till ändringar i kap 1 stadgar och tävlingsbestämmelser, 
samt stadgemall för SDF 
 
SSF-styrelsens proposition om förslag till ändringar i kap 1 SSF stadgar och tävlingsbestämmelser 


samt stadgemall för SDF 


Vid 2022 års Riksidrottsmöte (RIM) antogs en del ändringar bland annat gällande könssammansättningen i 


SF:s och SDF:s styrelser och valberedningar. Detta utifrån den jämställdhetsplan som innehåller mål om 


könsfördelning i idrottens olika organ. 


RF:s jämställdhetsmål säger att alla organ, på alla nivåer inom idrotten år 2025 ska ha en könsfördelning där 


inget kön är representerat med mindre än 40 procent. Alla organ innefattar både beslutande och 


rådgivande organ, exempelvis sektionsstyrelser, styrelser i underförbund, kommittéer, utskott, nämnder, 


råd och arbetsgrupper. RF konstaterar vidare att dess olika förbund får utgå från antingen juridisk kön eller 


könsidentitet vid tillämpningen av könsfördelning i olika organ. För att uppfylla kravet på 


könsrepresentativitet krävs att den undre gränsen för könsrepresentation säkerställs. 


SSF har valt i samråd med sin inkluderingsgrupp att ta in hela anvisningen som stadgetext på sätt som 


framgår av varje regel där det nämns om könsfördelning. 


I samband med de justeringar som måste göras i stadgan har dessutom en översyn gjorts av hela stadgan 


och den har i vissa delar reviderats och flyttats för att bättre samla de bestämmelser som hör samman och 


lyfta bort sådant som regleras dubbelt, det vill säga både i stadgan och stadgemallen för SDF. Den del som 


berör SDF har, förutom distriktsindelningen, därför tagits bort då detta regleras i den särskilda bilagan med 


stadgemallen för SDF. Det finns ingen anledning att samma bestämmelser med identiskt innehåll finns på 


två ställen. Som förslaget nu ligger så kommer bestämmelserna rörande SDF hädanefter endast att regleras i 


den särskilda bilagan. 


Nedan kommenteras de förslag till ändringar som innebär en mer tydlig förändring av innehållet. Det finns 


även några ändringsförslag som inte innebär någon som helst ändring i sak utan är mer en anpassning av 


stadgarna så ordningen blir mer logisk och dessa blir mer lättlästa. Likaså har reglernas numrering anpassats 


vilket innebär att en del regler får ett nytt nummer. 


Innehållsförteckningen är inte justerad då detta sker först när alla beslut rörande ändringar är tagna på 


simförbundsmötet. 







  
 


 


 


Följande ändringar i kap. 1 stadgar med åtföljande konsekvenser för stadgemallen för SDF föreslås: 


Generellt har i hela stadgan FINA bytts ut mot World Aquatics vilket är det nya namnet på det 


internationella simförbundet. LEN är numera också ändrat till European Aquatics vilket är det nya namnet 


på det europeiska simförbundet. 


105 Verksamhets- och räkenskapsår 


Eftersom SDF lyfts ut och regleras Stadgemall för SDF enligt särskild bilaga utgår de delar som berör SDF. 


106 Beslutande organ i SSF 


Eftersom SDF lyfts ut och regleras Stadgemall för SDF enligt särskild bilaga utgår de delar som berör SDF. 


108 Förslag till ärende vid SSF-möte 


Regeln är flyttad till avsnittet Simförbundsmöte (SSF-möte). Lydelsen är densamma förutom att delar 


rörande SDF utgår då dessa regleras i stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 123 


110 Stadge- och regeländring samt provisorisk regeländring 


Har genom att regel 108 flyttats fått nytt nummer 109. 


111 Röstlängd 


Bestämmelsen har flyttats till avsnittet Simförbundsmötet (SSF-möte) och där förts samman med regel 123 


som även den benämndes röstlängd. Regeln har fått nytt nummer 124. Innehållet är justerat, se under 


regelns nya nummer. 


112 Valbarhet 


Bestämmelsen har flyttats till avsnittet Simförbundsmötet (SSF-möte). De delar som berör SDF utgår då 


dessa regleras i stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 125. 


113 Omröstning och beslut 


Bestämmelsen har flyttats till avsnittet Simförbundsmötet (SSF-möte). De delar som berör SDF utgår då 


dessa regleras i stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 126. 


114 Adjungering av styrelseledamot 


Bestämmelsen har flyttats till avsnittet SSF-styrelsen. De delar som berör SDF utgår då dessa regleras i 


stadgemallen för SDF. Regeln har fått nytt nummer 133. 


  







  
 


 


115 Legitimationskort 


Regel har i och med flytten av föregående regler fått nytt nummer 110. Regelkommittén sköter om 


funktionärer i simidrotten simning. När det gäller övriga simidrotter hanteras detta i förekommande fall av 


ansvarig inom respektive simidrott vilket lagts till i regeln. En anpassning av hur det ser ut i praktiken.  


Rättning av namnet RF-SISU distrikt 


116 Skiljeklausul 


Har fått nytt nummer 111 


123 Förslag till ärende vid SSF-möte 


Regel 108 som flyttats till detta avsnitt och fått nytt nummer. Delar rörande SDF utgår då dessa regleras i 


stadgemallen för SDF. 


124 Röstlängd 


Regel 111 har flyttats till detta avsnitt och förts samman med regel 123 under nytt nummer 124. Regeln har 


ändrats så att ansvaret för framtagandet av röstlängden numera ligger på SSF och förbundschefen. En 


anpassning av hur det ser ut i praktiken. 


125 Valbarhet 


Regel 112 har flyttats till detta avsnitt och fått nytt nummer 125. De delar som berör SDF har utgått då 


dessa regleras i stadgemallen för SDF. Tillagt är också den ändring som togs på RIM angående att 


medlemskap inte krävs för revisor och revisorssuppleant. 


126 Omröstning och beslut 


Regel 113 har flyttats till detta avsnitt och fått nytt nummer 126. De delar som berör SDF har utgått då 


dessa regleras i stadgemallen för SDF. 


127 Ärenden vid SSF-mötet 


Regeln har på grund av flytt av andra regler fått nytt nummer från 124 till 127. 


Den ordning som nu gäller kan i ett värsta scenario innebära att årsmötet inte kan genomföras eftersom 


årsmötet inte blir beslutsför.  


Innan frågan om mötets behöriga utlysande tas upp måste mötet först välja mötesfunktionärer samt klara 


ut vilka närvarande som har rösträtt. Om mötet därefter beslutar att mötet utlysts på rätt sätt går det att 


fortsätta mötet. Annars tar det slut där och nytt möte får utlysas längre fram. 


Med anledning av detta förslås en inbördes ändring av föredragningslistans sex första punkter.  


Punkterna 16 och18 får med anledning av de nya kraven på könsfördelning en hänvisning till respektive 


regel gällande könsfördelningen. 







  
 


 


 


I punkten 22 blir det med anledning av ändringar av regelnumrering hänvisning till nytt regelnummer. 


128 Valberedning 


Regel 125 som på grund av flytt fått nytt nummer 128. För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även 


inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp 


kommit fram till förslaget till ny lydelse. 


På grund av nya numreringar har också regelhänvisningar justerats. 


129 Extra SSF-möte 


Regeln har endast fått nytt nummer från tidigare 126. 


SSF-styrelsen 


130 Sammansättning 


För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 


har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 


133 Adjungering av styrelseledamot 


Tidigare regel 114 som flyttats till detta avsnitt då det de facto hör hemma under de regler som styr SSF-


styrelsen. Regeln har fått nytt nummer 133. Regeln har samma lydelse, dock har SDF utgått då det regleras i 


stadgemallen för SDF. 


134 SSF-styrelsens åligganden 


Regeln har endast fått nytt nummer från tidigare 133. 


135 Arbetsperiod 


Regeln har endast fått nytt nummer från tidigare 134. 


136 Revision 


Regeln har fått nytt nummer från tidigare 135 och regelhänvisning i första stycket justerad. 


137 Lekmannarevision 


Regel 136 som på grund av flytt fått nytt nummer 137. För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även 


inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp 


kommit fram till förslaget till ny lydelse. 


Regelhänvisning i sista stycket justerad. 


 







  
 


 


SSF:s distriktsförbund (SDF) 


150 Verksamhetsområde, namn och indelning 


I sista stycket regleras att indelningen i SDF ska publiceras i SSF:s officiella kungörelseorgan senast vid 


kalenderårets ingång. Det kan tyckas onödigt arbete att publicera samma sak år från år och därför föreslås, 


för att underlätta i administrationen, en ändring att en sådan publicering endast behöver göras vid en 


förändring av indelningen. 


151 SDF:s stadgar 


Ny numrering från tidigare 152. Eftersom de delar som berör SDF utgått ur kapitel 1 har i regeln gjorts en 


hänvisning till den särskilda stadgemallen för SSF:s distriktsförbund (SDF). 


Övriga bestämmelser som berör SDF utgår. 


Föreningarna 


160 Medlemskap i SSF 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 170 till 160. 


Vid senaste RIM antogs följande ändringar gällande medlemskap i SSF. Med hänvisning till RIM:s beslut 


föreslås en ändring av regel 170. 


Regeln ändrad så att den ideella föreningen ska ha en hemort i Sverige. Vidare har införts att SSF får avslå en 


ansökan om medlemskap om det av särskild anledning kan antas att föreningen inte kommer at följa 


idrottens värdegrund enligt 1 kap. RF:s stadgar eller vad som i övrigt föreskrivs i RF:s eller SSF:s stadgar.  


161 Medlemskaps upphörande i SSF 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 171 till 161. 


Vid senaste RIM antogs följande ändringar gällande medlemskap upphörande i SSF. Med hänvisning till 


RIM:s beslut föreslås en ändring av regeln. 


Regeln ändrad så att till den skriftliga anmälan som föreningen ska göra till SSF ska också bifogas ett 


protokollsutdrag från det årsmöte där beslutet fattades. 


Reglerna 172—175 har på grund av justering fått nya nummer 162—165. Reglerna har inte ändrats i sak. 


 


 


 


 







  
 


 


Regelkommittén (RK) 


Reglerna 180, 182, 183, 187, har på grund av omflyttning fått nya nummer 170, 172, 173, 177. Reglerna 


har inte ändrats i sak. 


171 Sammansättning 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 171 till 161. 


För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 


har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 


Prövning och överklagande av bestraffningsärenden samt överklagande av beslut som inte avser 


bestraffningsärenden 


174 Bestraffningsorgan inom SSF 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 185 till 174. 


Vid senaste RIM antogs följande tillägg och förtydligande gällande beslut som fattas i olika instanser inom 


SSF.  


För att det för den enskilde ska bli tydligt och lättare att förstå vad som beslutats och på vilka grunder. Det 


ska även bli tydligare huruvida en enskild part har rätt att klaga och ett sådant förfarande ska gå till.  


Ett beslut ska enligt det nya tillägget i regeln vara skriftligt, innehålla skälen för beslutet samt ange om part 


har rätt att överklaga beslutet. Har part rätt att klaga ska det av beslutet framgå hur detta ska ske. Av 


beslutet ska också framgå vilka ledamöter som deltagit i beslutet.  


Med hänvisning till RIM:s beslut föreslås ett tillägg i regeln. 


175 SSF:s Ansvarsnämnd 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 186 till 175. 


För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 


har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 


176 Böter 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 187 till 176. 


I samband med att Ansvarsnämnden bildades 2001 togs högsta bötesbeloppet för förening, som då var 10 


000 kr, bort eftersom bestämmelser om detta reglerades i RF:s stadgar. Enskild persons böter har varit 1/10 


av förenings högsta bötesbelopp, det vill säga 1000 kr. Nu är enligt RF:s stadgar högsta bötesbeloppet för 


förening 500 000 kr. Om man tänker att en enskilds högsta belopp fortsatt utgöra 1/10 av en förenings 


högsta belopp föreslås att summan ändra till 50 000 kr. Enligt nuvarande bestämmelse är det högsta 







  
 


 


bötesbeloppet för en enskild person 1000 vilket i dagens läge inte är särskilt kännbart då böter är det 


strängaste straffet som kan utdömas.  


Om man tittar på andra SF så har både Friidrottsförbundet och Fotbollsförbundet 50000 kr som högsta 


bötesbelopp samt Orienteringsförbundet har 25 000 kr. Ishockeyförbundet utmärker sig lite där högsta 


bötesbeloppet för enskild är satt till 1 000 000 kr. 


178 Vid ekonomisk eller annan oegentlighet 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 189 till 178. 


I stället för att ha ett angivet belopp så föreslås en ändring så att regeln i stället pekar direkt mot aktuell 


bestämmelse i RF:s stadgar.  


Ordet straffavgift utbytt mot böter, då detta är den benämning som RF använder i sina stadgar 


 


Utmärkelser 


180 Hedersledamot 


Regeln har på grund av omflyttning fått nytt nummer från 190 till 180. 


Bestämmelserna om att utse hedersledamöter etc. finns redan reglerade i RF stadgar 3 kap.  


5 §. Av den anledningen föreslås en ändring så att bestämmelsen pekar direkt mot RF stadgar. 


Reglerna 191—192 har på grund av omflyttning fått nya nummer 181—182. Reglerna har inte ändrats i 


sak.  


 


  







  
 


 


Stadgemall för SSF:s distriktsförbund (SDF) 


Generella ändringar som gjorts i stadgemallen är att FINA ändrats till World Aquatics. 


1 kap. 3 § Verksamhetsområde 


För att förtydliga regeln så har geografiska gränser ändrats till verksamhetsområdets omfattning och om det 


omfattar ett eller flera RF-SISU distrikt eller ett eller flera län har lagts till 


2 kap. 6 § Valbarhet 


Tillagt är också den ändring som togs på RIM angående att medlemskap inte krävs för revisor och 


revisorssuppleant 


2 kap. 8 § Ärenden vid SDF-möte 


Vid den genomgång som hölls av RF-juristen Christer Pallin framkom synpunkter på ordningen av vissa 


punkter på SDF:s föredragningslista. Den ordning som nu gäller kan i ett värsta scenario innebära att 


årsmötet inte kan genomföras eftersom årsmötet inte blir beslutsför. Med anledning av detta förslås en 


inbördes ändring av föredragningslistans sex första punkter.  


Punkten 19 får med anledning av de nya kraven på könsfördelning en hänvisning till respektive regel. 


2 kap. 9 § Valberedning 


För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 


har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 


3 kap. SDF styrelsen 


3 kap. 1 § Sammansättning 


För att kunna uppnå RF:s jämställdhetsmål samt även inkludera andra könsidentiteter än män och kvinnor 


har styrelsen tillsammans med SSF:s inkluderingsgrupp kommit fram till förslaget till ny lydelse. 
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